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PRESIDENT: 
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PRESIDENT: 

RECORDER: 

REPORTER: 
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RECORDER: 

RECORDER: 

PRESIDENT: 

DETATNF.E. 

OPENING 

This hearing shall come to order. 

This Tribunal is being conducted at 08:42 on 15 April .2007 on board U.S. 
Naval Base Guanlanamo Bay. Cuba. The following personnel arc present: 
Colonel (b)(6) United Stales Air Fon:i:. Prcstdcnt, 
Cornman er (b)(6) United Slates Navy, \!!ember, 
Licutc United States ·\ir Force, Member, 
Majo (b)(6) United States Air Force. Penonal Representa1ive, 
Sergeant ·1rst L a~s (b)(6 United States Anny, Reporter, 
Ma.1od(b)(6) L ~Stalc.'i Air force, Recorder. 
Lieutenant Colonel ~is the Judge Advocate member of the Tribunal. 

OATH SESSION 1 

All rist>. 

The Recorder will be s'~om. Do you, Majorl(b)(6) l swear or aflirm 
that you will faithfully perfonn the duties as Reeo1dcr assigned in this 
Tribunal, so help you God? 

I do. 

The Reporter will now he sworn. The R!:!COr<lcr w:ll administer the oath. 

Do you, Sergeant First Cla-;s (b)(6) , swear •hat you will faith!Ully 
discharge your duties as Reporter ass1gne in this l"ribunal, so help you 
God? 

I do. 

Wc"ll take a briefrceess while the Detainee is brought mto the room. 

The time is 08:43 on 15 April 2007. This Tribunal 1s now in recess. All 
rise. [All personnel depart the room .} 

CONVENING AUTHORITY 

[All pernonncl return imo the room at 08:48.] All rise. 

This hearing will come to order. You may be seated. GooJ morning. 

Oood morning. How arc you guys doing? 
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Very good. fine. thank you. This Trihunal is com cned by order of the 
Director. Combatant Status Rt:•.'iew Tribunals under the provisions of his 
Order of 12 February 2007. TI1is Tribunal will dctcnninc whether you meet 
the criteria to be designated as an enemy combatant against the United 
States or its coalition partners or otherwise meets rbe criteria to be 
designated as an enemy combatant. 

OATH SESSION 2 

The members of this Tribunal shall now bt: sworn All rise. 

Do you swear that you will faithfully perform your duties as a mcmher of 
this Trihunal: !hat you will impartially cxaminc amJ inquire into the matter 
now before you according to your conscience, and the laws and regulations 
provided: that you will make such findings of fact and conclusions as arc 
supported by the evidence presented: that in determining !hose facts. you 
will use your professional knowledge. best judgml:nt, and common sense; 
and that you will make such findings as arc appropriate according to the best 
of your understanding of the rules, regulations, and laws governing this 
proceeding. and guided by your concept of justice. so help you God? 

I do. 

The Recorder will now administer the oath to the Personal Representative. 

Do you affirm that you will faithfully perform the duties of Personal 
Rcprcsentntive in this Tribunal? 

PERSONAL RF.P: I do. 

PRESIDENT: Please be seated. The Recorder and Reporter, ha\t: previously been sworn. 
Mister MAJID Kl IAN. you arc hereby advised of lhe following ah-- during 
this hearing. Excuse me: the following applies during this hearing. You 
may be present at all open sessions of the Tribunal: however. if you become 
disorderly. you will be removed from the hearing and the fribwial will 
continue lo hear evidence in your absence. You m.1y not be compelled lo 
lcstify at this Tribwial; however, you may testify if you wish lo do so. 
Your testimony can be under oath or not under oath. You may have the 
a<;sistanee of a Personal Representative at the hear:ng. Your assigned 
Personal Representative is presenL You may prcsl·nt evidence to this 
Tribunal. including the testimony of witnesses who are reasonably available 
and whose testimony is rclt:vant to this hearing You rnay question 
witnesses h:stifying at the Tribunal. You may examine documents or 
statements offered into evidence other than classified infom1ation: however. 
ccnain documents may be partially masked for security reasons. Mister 
\llAJI fJ KHAN. do you understand this process? 
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Yes, Sir. 

l)o you have any queslinns concerning the Tribun.11 process'! 

Ah, I personally am no1 satisfied with the pmcesli 11sclf Rut I don' t have 
questions. So far. from what I understood. But I'm not sausficd with the 
course ah-the Tribunal process. I would-- I would rather have fair tnal than 
rather than have a Tribunal process. but I so far, \'hat I unde~tood, I 
under.;tood how it goes. Rut lhc Personal Represt•ntativc 1old me. nh-- bul 

J'm not satisfied with it al all. 

Very well. J'his is an admimstrativc proccs~ and we will continue through 
it, and if you have any questions ahout what we arc doing at any time, 
please feel free w ao;k 

The same goes for you too 

Cenainly. 

PRESENTATION OF UNCLASSIFIED INFORMATION 

Personal Rcpre.o;enlaltve. plca.c;c provide 1hc Tnbunal with the Detainee 
Election form. 

PERSONAL REP Sir, I am providing to the I ribunal the Detainee FJcclton hmn labeled 
Kxhibit 0-a 

PRESIDENT: 

PRESllJENT: 

RECORDER: 

rRESIOENT. 

RECORDER: 

I have received t11c Delam~e Election fonn markcJ Exhibit D dash A and it 
<lm:s provide ah- various administrc1tivc infonnati11n. including a nouition 
that you wish to panicipatc in this l ribunal. you" anl the assistance of the 
Personal Representative and it summarizes a num"cr of items regarding lhe 
witness and evidence request!> and other mailers rcluted 10 this hearing. 

Rccordt!r. please provide the Tribunal with the unclassified evidence 

I run handing the Tribunal wha1 has previou~ly been marked as F.xhihit R-1. 
the unclassified summary of the evidence that relates to this Dctaince's 
s1atus as an enemy comba141nt. /\ lrunslatcd copy <•f this exhibil was 
provided to the Personal Representative 10 advance. of this hearing for 
presentation 10 the Detainee. In addition, I am hanJing 10 the I nbunal the 
following undassilied cxhibiLc.. marked as F.xhibi1' R-2 through R-4. 
Copies of Lbcsc exhibits have pn::viously been pro\ 1ded lo the Personal 
Representative. 

The unclassified summary? (Looking for a copy.) 

Can I give it lo you afier. after I rca(.f 11'? 
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Oh. Very well. 

Sorry. 

PERSONAi . REP. Sir, I have an additional copy. 

RECORDER: 

PRESJDENT: 

RECOROER 

Thnnk you. 

No, that 's fine We'll receive ii here shonly. RecMder, please read the 
unclassified Summary of Evidence which is R· I. Read it for the record 
plc;isc. Recorder. before you proceed··Mister MAJID KllAN, al this time 
please do not comme11t on the evidence. rherc'll t->t: an appropriate time 
later in the hearing for you to comment on it. I W(1uld like it to be read into 
the record nt this time. Recorder, pkusc proceed. 

The following facts support the detenninntion I.hat the Detainee is an enemy 
combatant a. In March 2003. one of the D<:taincc's brothers stated the 
Detainee wa<> involved with a group that he believrd to be al Qaida, and a.o; 
or December 2002. wa,<; involved In transponing people across the border of 
Afghanistan and Pakistan, and points elsewhere. r On I M.ny 2003. 
IYMAN FARJS pleaded guilty in the United St:itc' l>1stric:1 Court in 
Alexandria, Virginia, to providing material support and rc.c;ourccs to al 
Qaida and conspiracy for providing the tcrronst 01gan11.ation with 
information about possible United State.'\ targets fi•r auack c. In mid-2001. 
IYMAN FARJS had dinner and spent the night at the Detaince's family 
residence in Baltimore, Maryland. FARIS stated during this visit the 
Detainee spoke 10 him about the fighting and stru~glc in Afghanistan. On a 
subsequent visiL the Detainee told FARJS he mcl KHALID SI IA YKH 
MOHAMMED (KSM) in Pakistan and referred lo KSM as his uncle. The 
Detainee told r ARJS of his desire to man yr himscl f against President 
MUSHARAFF of Pakistan by <letonating a \'est ol explosives inside a 
building. d. A computer harddrivc seized from a residence where 
munitions were discovered contained linkages to media scii'..cd from the 
Dctaincc's resit.knee. c. In March 2003, 1.hc Dctumee's fother stulcd the 
Detainee recently began to be influenced by unli·Arnerican thoughts and 
became extremely religious in his behuvior. The Tletoinee's father believed 
the Detainee had come under the influence of fam11y mcinlx:rs in Kar.1chi, 
Pakistan, who discussed anti-American feelings and could be very 
destructive. f. On 2J ~ovcmbcr 2005, UZAIR P AI~CHA was convicted 
in United States District Court, Southem District o,.Nc:w York. on charges 
relating to his provision of material suppon 10 the .11 QaiJa terronst 
organi1.alion. The evidence proved PARACHA ngrttd with two al Qaida 
members. including the Detainee. to provide supp(ln to al Qaidn by trying to 
help the Detainee obtain a travel clocumcnt that wc1uld have: allowed the 
Detainee 10 recmcr the United States to commit a tcrron!;t act. g. In 
t:i:bruary aad March 2003. UZAIR PARACllA po.;cd as the Detainl-c 
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during telephone calls with the United States lmnu~ration and 
Na1urohait1011 Service. called the Det:llnee's bank. J.nd auempted LO gather 
information about the Oetmnee's 1mmigrn1ion paperwork via the lmemet. 
PARJ\CHJ\ also agreed 10 use the Deminec's crcJi: curd to make it appear 
1hat the Oetainec was in the United States. when in fact the Detainee was in 
Pakistan. h. On 29 March 200J. a search of UZAIR PARA\HA ·s bedroom 
in Brooklyn. r\cw York. revealed a Bank of Amerka Visa card. excuse me. 
check card in the name ol the Octaincc an<l Civc dillcrcnt identification cards 
for the Detainee. including <lne Maryland drivers lir.:nse and one social 
~ccurity card. i. UZAIR PARA Cl IA stated he kJ1cw from his father the 
Detainee and n second individual were al Qaida. The Detainee and the 
individual wanted to give P/\.RJ\CI IA and his father between 180,000 and 
200.000 United States dollars 10 invest in their company as a loan. 
P.'\RJ\C'HA stated he knew the money was al Qaid.1 money and thut al 
Qaida wanted to keep the money liquid so they cou•d have it back at a 
moment's notice. PARACllA felt it was implied that he had to perform 
tasks for the Detainee and the individual on hchalf ,,f al Qaida because of 
the money being loaned to their business. Sir, this .. oncludcs the 
uncl:.issified summary of evidence. 

Personal Rcprcscntativc. docs lhc T>etaince have am· cvidc:nce to present to 
this Tribunal? 

PERSONAi. REP: Sir . I am handing Detainee exhibits D-b through D-1 to the Tribunal Boartl 
Members. These have been providt!d to the Tribun.tl C:ourt Reporter 
(Recorder] Exhibil 0-b is MAJIO's wriuen statement of torture for 
Combatant Status Review Tribunnl, ta.ken March ~1107 by PRJ. It is twelve 
pages. Exhibit D-c is MAJID KliAN·s oral Slatcmcnt of Torture for 
C:ombatant Stat·- Status Review Tribunal. taken March and April 2007 by 
PIU II is three rages in length. Exhibit 0-d is MAJID KllAN's rebuttal 
statement for Combatant Status Review Tribunal t:i~en MnrchlApnl 2007 
by PR3. six pages in length. Rxhibit D-e is a witnCl-S statement from 
S/\IFULLAH PARACHA for ISN 20 taken 6 April 2007; three pugcs 
l~xhihll 0-f 1s 11 statement received from I YM/\N I- .'\RIS for use nt MAJI I) 
KHAN's Combatant Status Review TribWlal an<! it 1s three pages. F.xhihit 
D-g is liZAIR PARACllA 's coun testimony at Ft:dcral C'oun of Southern 
T>istrict of New York: it's thirty-two pages in length Fxhihit D-h is a photo 
of MAJID KHAN's daughter. with a staterncm frun1 MAJID KHAN; page-· 
Cine page. Exhibit D-1 arc witness quc.'Stiuru. from MAJID KHJ\N as lO lhc-­
he requested to be asked to his witncssc.<i; three pagl.'s. D-j 1s a statement of­
-from Al.I KHAN for presentation at the CSRT-- \1AJID KJIAN's CSRT; 
three pages. Exhibit D-k arc Detainee session note).. two pages. And 
finally. E.xhibit D-1. the ·witness- ah-- a typed witnco;s statement from 
IYMAN FARIS_ So you guys can- excuse me. so •he Board can actually-­
IV MAN FARIS·s handwntin~ is not the bt:st, so I interpreted it a.nd typed 11 

so you guys cilll read it here. And now I am handrm: them to the Board. 
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Thank you, Personal Reprcscn1111ivc. I appreciate the summary of all those 
documents. At this point. I would like to address :;ome relevancy and 
rulings regarding the requests for evidence that were received. The firs! 
evidence request regarded your various document~ that you believe show 
that you could legally enter the tinited States. I found this evidence request 
to be relevant, and I directed that efforts be made 1'.' obtain these or similar 
documents rdating to your le~al status to enter the United States. Various 
documents were provided by the govemment and :ilso from your father's 
a11orney to satisty this request for evidence. Those were provided to your 
Personal Represcnt<llivc previously. The second e..-idencc request that I 
received regarded your requt:st !Or lhc transcript ol UZAlR PARA CHA 's 
court case. I also found this evidence request to be relevant and directed 
that the document be produced. The relevant porti•>ns of that document has 
been provided. And this concludes my remarks regarding the relevancy and 
the availability of the evidence that you requested. r will address witness 
requests later in the hearing. Does the Recorder have any further 
unclassified evidence to present? 

:vfister l'residt:nt, I have no further unclassified eviJenee for the fribunal. 
but I respectfully request a closed Tribunal session at an appropriate lime to 
present classified evidence relative to this Detainee· s status as an enemy 
combatant. 

Recorder. your request for a closed session is granted and will be taken in 
due course. We now come to the point of the heanng where we 'II address 
witness requests and the calling of witnesses. 

CALLING OF WITNESSES 

Docs the Recorder have any witnesses to present? 

"Jn, Sir. 

According to the Detainee Election Fonn provided 10 the Tribunal earlier. I 
am rcmmded thm, Mister Kl JAN. you have requested various witnesses to 
provide testimony at this hearing. for purposes of this process. the people 
arc rcterred to as witnesses and the statements from thrm would he 
considered testimony. I will address each of your witness requests now. 
You requested the testimony oflJZAIR PARACHA 10 address statements 
attributed to him in Exhibit R-1. which was read to us earlier, the Summary 
of Eviclcnce. I determined the request was relevant lJZAIR PARACHA. 
through his attorney, has volunteered not to participate. Because this 
process cannot compel the testimony of non-U.S. nulilary witnesses, the 
wilness is not reasonably availabk. You also requr-;ted the testimony of 
IYM/\N 1:ARJS to address statements attributed to him, also in the 
unclassified Summary of Evidence. R-1 . I determined the request was 
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rdevunt ;:ind lYMAN rARIS v0l11ntarrly clcclc<l t« participate hy providing 
written testimony. Con.~cqucntly, the testimony ol IYMAN FARIS is 
reasonably available. Another witness you requested was SAIFfJLLAH 
PARA CHA to address statements regarding his km>wledgc of you being al 
Qaida, as described also in the Summary ofEvidcr.i.:c. I determined this 
request was also relevant. SA!Fl;J .. L/\JI PJ\RACll/\ voluntarily elected to 
provide a written statement: consequently, the testimony ofSAlFl;LLAI I 
PARACI IA is reasonably available. You requested the testimony of your 
father, Al ,I Kl !AN to address statements attributed 10 him in the Summary 
of Evidence. I determined the request was rclevanr. and Al .J KHAN 
voluntarily elected to provide testimony in the fom1 of a written statement, 
and consequently, the testimony of J\Ll KHAN is ~c:asonably available. The 
final testimony you requested is from your three brothers, MAHMOOD. 
MOHAMMED and /\HMED KHAN, to address statements attributed to one 
brother in the Summary of Evidence. Initially, I dctennined the testimony 
from all three brothers to be relevant; however, because I.he Summary of 
Evidence concerns the testimony of just one brother, I determined the 
testimony from that specific brother lo be relevant The attorney of this 
brother indicatt-<l through written testimony that wr:ttcn testimony would be 
provided prior to this hearing; however, that date has passed and no 
testimony has been received through the attorney. Again, because this 
process cannot compel the testimony of non-U .S. military personnel. this 
witness testimony is not reasonably availabk. I will also make a note that 
the KHAN family was provided the opportunity to rarticipate and provide 
their testimony by video teleconference. While video teleconference is the 
equivalent of in-person testimony. they elected 10 provide written testimony 
instead. So in summary. you have requested five v.1tnesscs: UZAIR 
PARACllA, IYMAN F.'\R1S. SAIFULI.AH PAR.l\CHA. your father ALT 
KHAN, and yourthrec brothers. MAHMOOD. MOl IAMMED and 
AHMED KHAN. whn I treat as a request for just one of those brothers. 
Testimony from Ul/\IR PARACH/\ and une oftlwse brothers is not 
reasonahly available. and testimony from IYMAN FARIS. SAIFllT.l.AH 
PARACHA. and your father. ALI KHAN. has been provided in writing and 
is available. And I do note that the Personal Representative has provided 
those various statements for us to consider in this matter. We'll certainly 
carefully review these statements and consider them as we go through the 
detem1ination process of your enemy combatant status. With the witness 
testimony addres~d al I.his point, we' ll now reccivr your oral statement. 

PERSONA! . REP: Sir. the Ot:tainee htL'> requested that the witness statements be read into the 
record. 

PRESIDENT: Oh. Very well. This is an appropriatt: time for you to do that. Please 
proceed Mister-- Personal Representative_ 
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PERSONAL REP: The first statement is from SAIFUU .AH PARACHA taken on 6 April 2007. 
I, SAIFULLAH PARACHA. voluntarily rnake the !ollowing statement 
regarding MAJID Kl IAN for presentation at his C(lmbatant Status Review 
Tribunal. I am providing this statement to the per!:on identified to me as 
MAJID KHAN's Personal Representative. I make this statement of my own 
free will without any threats or promises extended !o me. 

The PR asked me to provide the following infonna11on: Your son-- your 
son slated he knew from you that MAJIO Kl JAN was al Qaida. 

I . Did you ever tell your son that MAJID KJIAN was al Qaida? [fnot, why 
would your son sny this? A person v.·as intmduced to me in Karachi, 
Pakist11n who used lo live in 'Raltimorc, Maryland area. AMMAR AL 
BAI.UCHI introduced him with a different name. \~hich I don't remember. 
That person was identified by the mterrogator as MAJIO Kl !AN. I never 
knew MAJID KHAN was member of al Qaida. 

2. Do you think he may have been coerced. tricked or deceived into saying 
this? I don't know. 

I low did you know MAJID Kl JAN was al Qaida'> ·\lready answered as 
stated above. 

Describe any conversation between you, your son. and MAJ ID KJ IAN 
about any money being loaned to your business. I never had any 
conversations with MAJID KJ !AN regarding any financial matters 
whaL'>OCVCT. 

MAJID KHAN wanted to give your company between $180.000 and 
$200,000 USD a'> a loan. Where do you think MAJID KHAN was getting 
the money to loan you? As stated above. I never d;scussed any financial 
matters with MAJID KHAN. 

Oid MAJID KHAN ever give you that loan? No. a.; stated above. 

\V'hat wac; discussed regarding this loan? l never discussed above any loan 
as stated above. 

What was the purpose of this loan? I never discussed any loan as discussed 
above. 

How were you going to pay back-- excuse me. ho\' were you going to pay 
the loan back? As stated above, there was no loan transaet1on with MAJID 
KHAN. 

Did you ever feel like you had to perform tasks for \.1AJID KHAN on 
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behalf of al Qaida? As stated above, there was no financial <lea ling with 
MAJID KHAN. and I never knew his affiliation with al Qaida and I am not 
aware of any tasks. I was told he had an issue wi1ll U.S. Immigration and 
wanted lo keep his bank accowit in the USA active which I asked my son to 
assist him with as a fellow Pakistani. 

Please describe your knowledge. if any, of MAJID KHAN's association 
with Taliban, al Qaida, or ao;sociated forces that arl· engaged in hostilities 
against the United States or its coalition partners. I am a business man and l 
have a large business setup in Karachi, Pakistan. A II of my business details 
have already been provided. T have no way ofjudemg MAJID KHAN's 
activities against the US/\ or it coalition parlncrs at all. 

Please describe your knowledge. if any, regarding MAJID KHAN's plans to 
commit terrorist acts. I have no knowledge about any error-- any terrorist 
acts by MAJID KHAN. as also stated above. 

Please provide any additional information that you :hin.k may be relevant to 
the determination of MAJID KHAN·s enemy comhatant status. I have no 
knowledge about MAJID Kl IAN's enemy combawnt status. 

I have been provided the opportunity to make any changes or corrections 
tlrnt I desire to make and have placed my initials o\·cr I.hose changes and 
corrections. This statement was typed by the Personal Representative and 
reviewed with me. 1 arfinn these arc my words and the truth us I know it. 
Signed and dated. 

Before continuing on with. IYMAN FARIS's testimony, I'd like to point ou1 
I.hat the questions presented to IYMAN F ARlS were not presented to the 
Detainee prior to IYMAN FARIS's answers. Exhih1t D-i includes the 
questions that the Detainee providcd for his witnes~es. 

Exhibit D-f. from the Department of Defense Office for the Administrative 
Review of the Detention of Enemy Combatants. 

1 o IYMAN FARIS. You arc being requested as a witness by MAJID 
KHAN as part of his presentation to a Combatant Status Review l"ribunal 
(CSRT) being conducted at U.S. Naval Base. Guan'.anamo Ray. Cuba. 

·1 he C. 'SKI will hi: evaluating whether MAJJT) Kl IAN is an Enemy 
Combatant. That term is defined as "an individual who was part of or 
supporting the Taliban or al Qaida forces. or associated forces that arc 
engaged in hostilities against the United States or it·; coalition partners. This 
include$ any person who committed a belligerent act or has direct! y 
supported hostilities in aid of enemy armed forces." 
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MAJID Kl JAN ha~ asked you to provide answers lo the following 
que!>tiuns. If you 1focide to ant.-wer the questions, :our answers will be 
considered by the CSRT members as they cvaluatl' whet.her or not MAJID 
KHAN is an enemy combatant. 

Your participation in this process is entirely volunrary. Your decision to 
participate or not participate in this process has ahMllutt:ly no effect on your 
pending criminal case in federal court or the appca I of your conviction. The 
govenuncnt is not asking you to provide this information. It is MAJID 
KI IAN who has asked you to answer these questions. 

If you want to participate in this process. please write your answers in the 
foll -- excuse me. please write your answers to the following questions in the 
space provided below. 

Questions: 
I. In mid-2001 you had dinner and spent the night at MAJID KHAN's 
family residence in Raltimorc. Maryland. You have stated that MAJID 
Kl I AN spoke to you during this visit about the fig}iting and struggle in 
Afghanistan. 

Wen: you coerced. tricked. or deceived into making this statement? ff so. 
please explain. 

There was nu discussion other than religious duty •md what ht! like 10 do in 
lift:, like work in construction and not in his father's business because his 
father was involved in invest dealing. 

b. Please describe the discussions you had regardir•g the fighting und 
struggle in Afghanistan. There were never any dislussion regarding the 
fighl in Afghanistan--cver. 

What was the purpose of this visit to the KHAN rc~1dence? 

To invest in the family business l)f gas station. 

2. You have said that <luring a later visit with Mtd!O KHAN. MAJID 
KJ JAN said ht: had mer KHALID SHA YKI I MOHAMMAD in Pakistan 
and MAJID KHAN called him his uncle. You have also said that MAJID 
KHAN -;poke during this visit of his desire to martyr himself against Pal<is-­
Prcsidcnt Ml JS! IARRAF of Pakistan by dctonatin~ a vest of explosives 
inside a building. 

·nlat is an absolute lie. 

a Were you coerced, tricked or deceived into making this statement? 
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All of the above. 

lk called Wlclc to my friend MAQSOOD. I did. 

b. What was the purpose of this visit lo the KHAN residence? Were you 
there to see MAJID KHAN? 

I was there to sc:e his father which I had a business dealing. 

3. Were you coerced. tricked or deceived into m::iking any statements about 
MAJID KHAN'' If so. please explain. 

Yes. by FBI. If I don't tell them what they wanted :o hear. they were going 
to take me to GI !'MO. 

4 Please provide any other mformation regarding 'v!AJlD KHAN's 
knowledge of, planning of. or participation in activ:ties of al Qaida, the 
Taliban, or associated forces that may be relevant in determining his enemy 
combatant status. 

I do not know of anything as plan that he was invoh·ed. none what-so-ever 
nor he ever discussed the --and then there's an illcg:blc word--tighting or 
anything relating to Afghanistan or al Qaida I have no idea of his affiliation. 

I, IYMAN F ARfS. state that the above answers arc my words and the truth 
as I know it. I was coerced. excuse me, I was not coerced. tricked or 
deceived inro providing these answers. I answered voluntarily and of my 
own free will without any promises being made. S1~ned and dated_ 

There's an additional note that reads: I Jc, MAJID KHAN, numerous times 
told me he lovi: I JSA and can't wait to gel the U.S . ..:itizcnship. I would also 
like to point out that an Interpreter. I .inguist, or Translator wa-; nol mude 
available to IYMAN FARIS when ah. when OARDEC Forward asked, 
excuse me. when OARDEC was questtoned about IYMAN FARIS 
understanding. The reply was, "I le spoke perfoct l:nglish." 

You saH.I invest dealing; I thought it wns interest dc.tling. [Speaking to 
j>crsonal Representative.) 

PERSONAL REP: For the Board. question la; MAJID KHAN has stated that he believes it's 
interes1 dealing and not invest dealing. You'll sec from the exhibit thal it's 
hard to read. 

PRESIDENT: We appreciate that. Thank you. 
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PERSONAL REP: The linal witness statement is from ALI KHAN. Similar to TYM/\N 
F AIUS. the Detainee wao; not prcscntc<l thc questions prior to the wimess 
answering. Statement of ALI KHAN: 

To the Tribunal. My name is ALI KHAN and I an• MAJID's father . I am 
writing this statement on behalf of my frunily because the military will nol 
let us travel to Guantanamo and participate in MA.llD's hearing. 1 ask the 
Tribun:iJ to consider my statement, which has been prepared with help from 
my children and from our lawyers at the Center for Constitutional Rights 
bccnusc l have ditlieulty with English. 

I have not seen my son in more than four years sim c before he was 
kidnapped from his brother's home in Karachi on ~1arch 5, 7.001. Now I am 
lold by the military 1.hat my son wants to know wlwther I said in March 
2003 that he became very religious and developed anti-American feelings 
and whether one of my other sons sa.id that MAJID might he involved with 
al Qaida. Where and when did we make these statt:ments that you claim we 
made? Who did we make these statements to. exactly? The government has 
refused to give us this infonnation. Anything we may have said about 
MAJID KHAN was simply out of shock because we only knew that MAJID 
had disappeared and was pure speculation based on what FB1 agents in the 
United States told us and pressured us to say. 

You want to know whether my son is a terrorist. I he answer is no. As of 
1--as I have said before publicly. I cannot accept these allegations against 
him. If you think that he did something wrong, show me the evidence. 
Charge him with a crime and give him a fair trial in a real court. This 
Tribunal is not u real court. It is not n legitimate pMceeding. rt is only for 
show and the outcome has probably already been decided. Alier several 
years of detention, there arc still no charges against MAJID. J le cannot sec 
any evidence or question any witnesses against him And he cannot have 
access to his lawyers at the Center for Constitutional Rights, which he has 
asked for in letters sent through the Red Cross. Anvthing that may a-- he 
may have confessed to, or that other prisoners may have said about him. 
should also be considered with suspicion because these statements were 
probably tortured or coerced out of them. Vnder theses circumstances, how 
could anyone believe what the government says abc•ut my son? 

Whut I can tell you is that MAJID was kidnapped from my son 
\.101-lAMMED's house in Karachi, along with MOHAMMED, bis wife, and 
my infant granddaughter. They were captured by Pakistani police and 
soldiers and taken to a detention center fifteen minute$ from 
MOJ IAMMED's house. The center had walls that :;cemed to be eighty feet 
high. My sons were hooded, handcuffed. and interrogated. After eight days 
of interrogation by U.S. and Pakistani agents, including FBI agents, 
MOHAMMED was allowed to sec MAJID. MAJID looked terrible and 
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very, vcty tired. According to MOHAMMED. MAJID srud that the 
Americans tonured him for eight hours at a time. tying him tightly in 
stressful positions in a small chair until his hands. :'eel. and mind went 
numh. They re-tied him in the chair every hour. tightening the bonds on his 
hands and feet each time so that it wa:; mort: painfol. He wao; often hooded 
and had difficulty breathing. They also beat him rt·pcatcdly, slapping him in 
the face. and deprived him of sleep. When he was "01 being interrogated. 
the Americans put MAJID in a small cell that was ~.otally dark and too small 
for him to lie down in or sit in with his legs stretched out. I le had to crouch 
The room was also infested with mosquitt1Cs. This tonurc only stopped 
when MAJ ID agreed to sign a statement that he was not eve1l allowed to 
read. But then ll continued again when MAJID was unable to identify 
certain streets and neighborhoods in Karachi that he did not know. MAJID 
almost cried when he told MOHAMMED how he was accused of lie·· lying 
even when he was telling the truth. 

According to MOHAMMED. MAJID wa-; interrorated and abused at a 
separate detention center in a different neighborhond. He was taken there in 
the morning and brought bock at night. Other unknown prisoners were 
transferred to and from there as well. The Pakistan guards were upset by 
this treatment and often let MAJID speak with MOHAMMEO when he got 
back late at night. After about twenty days of these interrogations, MAJ JO 
told MOHAMMED that the Americans had threawned to send him to 
Guantanamo. I le was exhausted from lack of sleep. A day or two later, 
MAJ![) was again allowed to sec MOHAMMED and told him that he was 
being sent to Islamabad. MAJID said he was not ~ure he would ever sec his 
brother again and asked him to pray for hjm. 

After that, MAJID t.lisappe-.ired and my family had no idea whether he was 
alive or dead until President Bush announced on September 6, 2006, that he 
had been moved from a secret CIA prison to Guan--Guantanamo. 
According to MOHAMMED, the Pakistani guards promised that MAJJO 
would never be turned over to the Americans and sent to Guantanamo 
because President MUSHARRJ\f had a special dea1 with the Americans to 
prevent this. But this was obviously not true. 

Also accord--according to MOHAMMED. he and \tlAJID were denied in 
the same 'place--cxcuse me. he and MAJID were detained in the same place 
where two of KHALID SHEIK MOHAMMEO's y11ung children. ages about 
six and eight. were held. The Pakistani guards told my son that the boys 
were kept in a separate area upstairs and were denil·<l food and wuter by 
other guards. They wcrt: also mentally tortured by having ants or other 
creatures put on their lt:gs to scare them and get them to say where tht:ir 
father was hiding. The Americans also once stripped and beat two Arab 
boys, ages fourteen and sixteen, who were turned over by the Pakistani 
guards at the detention center. These guards told my son MO! JAMMED 
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lhat they were very upset at this :ind said the boys v.crc thrown like garbage 
onto a plane to Guantanamo. Women pmoners were also held there. apan 
from 1he1r husbands. ant.I some were prcgnan1 and f•>rccd to give binh in 
their cells. According 10 MOHAMMED. one wom:in almost dic.-d in her celJ 
because the guards could not get her to a hospnal quickly enough. This was 
most upsetting to the Pakistani guards. 

J\1 lhe 11mc MAJID was kidnapped and Lhcse event' were happening in 
Pakistan. our family's home in Maryland was also raided by govemmenl 
agcnls. Our whole ho\lse was searched from IOP IO bottom and our whole 
life was so disrupted that we eventually hod to mO'h~ out of our 
neighborhood. l was also interrogated by lhc FBI aa.(cnts for several days, a.c; 
was each of my sons and daughters. We were threatened and when we 
asked about lawyers. we were told they could not hcip us. The FBI 
pressured us to talk and to speculate about MAJID. They followed us 
everywhere we went for a long time. requiring us IC• tcll them in advance 
where we were going and what we were going LO d1• there. They followed 
us so closely that we even asked them for direction' sometimes when we got 
Jost driving. 

l>espile all that we have cn<lure<l, we have ulw.iys Nopcratcd und continue 
to cooperate with the government At this point. the FRI has probably 
questioned us for hundr~ of hours. I think they huve opened our mail and 
they seem to have placed listening devices in our hc•usc, our phones. and 
probably OUT computers. They have also tried 10 reuiJ1t my sons to spy on 
other Muslims by bribing them with money. I am also not :tllowcd to leave 
the country. But the government still refuses to show us any evidence 
against MAJID. This is not right. We expect much more in America. 
Particularly because MNID has polit1cnl asylum hc·re and grew up and went 
to high school here in Maryland. He ha~ legal slatu' in the I lniled States. 

We arc also deeply saddened that President MUSHARRAF and the 
1iovcmment of Pakistan would allow this to happen ro MAJID. We cannot 
under$tand why 1hey panici~1lcd in his atxluction and rendition from 
Pakistani soil. or why they do nnt call for MA.111.)' s release ond rc1um to 
Pakistan now. We can only assume that they do whatever the United States 
tells them w do: this 1s not right. It is not Islamic. 

We love MAJID very much and we support him. /\~nin. tf he hus done 
something wrong., he should he charged wilh :i crime and given a fair trial. 
But this Tribunal provides no justice. It 1s also cruc! that the military 
rcruscs to :illow MAJIO tu see his family after sever.ii years or 
imprisonment. We would be allowed to visit him sn 1ail in Pakistan. Why 
docs the United States. which ts supposed to respect the law and stand up 
for human rights. deny us this simple request'! Is the t;ni ted States afraid of 
what MAJID would say? Someday we' ll·· we w1ll lcam the truth about 
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what has happened to my son. Thank you for con,idering my statement. 
[As rcud by the Personnl Representative} 

PRESJOENT: Personal Representative. docs that conclude the statements that-- to be read 
into the hearing? 

PERSONAL Rr.P fhat concluded the witness statements, Sit. 

PRESTDcNT: The witness statements. Ver)' well. Mister MAJID KJ !AN. you may now 
make an oral statement to the Tribunal. nnd you huvc the assisW1lcc of your 
Personal Representative in doing so. I understand rhut you do have an oral 
statement that you wish the Personal Reprcscntati' o to read in. ls that 
correct? 

DETAINEE: Yes, Sir. 

PR.ESIDE>JT: Mister KHAN. if you make other statements toda) would you like to make 
those statements under oath? We do not require au oath, but I do--would 
like·- I would liki: to offer that opportunity for yo11 

DETAINI::E: I am not in position lo take an oath. 

PRESIDE:-.IT: Very well then. Pcl'$0oal Representative. when you arc ready, you may 
proceed with the Oetainee'5 .statements lo be read in. 

BEGIN DETAINEE ORAL STATEMENT 

PERSONAL RF.P. Exhibit D-d. MAJID KllA~'s rebuttal statement 1nr Combatant Status 
Review Tribunal taken March and April 2007 by PR3. Mister President and 
Members of the Combatant Status Revie~v Tribunal, thank you for letting 
me make a rebuttal statement regarding the Summ:iry of Evidence for 
Combatant Status Review Trihunnl. KHAN, MJ\J:D dated 8 Fchruary 
2007. 

Dunng this entire statement, I am bringing up other points of view regarding 
the evidence. I am challenging and refuting the authcn-- authenticity and 
reliability of the e\'idence presented to me und wh~·1hcr it even applies to the 
definition of Enemy Combatant suppliet.l to me in l>C\Lh the Combatant Status 
Review Tribunal Notice 10 Dct.ai-- lo Oetainecs and Lhe Summary of 
Evidence. 

Mr. President, I am going to need to ask you to double check the sources for 
the infonnation presented against me. I guarantee you will find flaws in this 
evidence. 

I am not an Enemy Combatant. I am not an extrcnnst. 
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Paragraph A: 
Paragraph A discusses statements made hy my hrothcr concerning my 
associant-- association with al Qaida and transporting people. First of all, 
the parn~raph states that his bdicfa, excuse me, that he believes certain 
things. hut docs not provide an 1..-xplanation for this belief. Additionally, 
Exhibit 0-j clearly states that my brothers were extensively interrogated and 
pressured into making statements ahout me. In Pal-1stani culture, the father 
is the head of the household and speaks for the entire family. I le states that 
l am not a terrorist. 

It is possible that the brother making these statements is the same brother 
that was kidnapped with me. 1 lis car, money,jcwciry and other propcny 
was seized and his two-month-old daughter and hi~ wife were also in a 
criminal cell with him. 

If I don ·1 sc:e any statements J made while in in 
the Summary ufl:.vidcnce. then my brother MOlIAMMCD's statements 
shouldn't he there either. If it was MOHAMMED and he made the 
statement in March 2003, 

Paragraph B: 
Paragraph B has nothing to do with me. I have me: IYMAN FARIS, but I 
don't have any knowledge of his business dealings Paragraph B has 
nothing to do with the definition of Enemy Combatant. 

Paragraph C: 
First. I would like to point out that to me, it doesn't appear that there was a 
translator made available to IYMAN FARIS when preparing his answers to 
the questions that I supplied. 

It is true that IYMAN FARIS had dinner at my father's house. According to 
IYMAN FARIS' testimony, there was "never any discussion regarding fight 
in Afghanistan, ever." I have never been to Afghanistan . How would I be 
ablt: to talk ·'about the fighting and struggle in Afghanistan'?'' 

As you can see from the testimony. I have never cailed KSM my uncle. 
KSM is not my uncle. There was never any convcr~ation between myself 
and IYMAN FARIS ahout meeting KSM. 

When IYMAN FARIS was asked to provide any information regarding 
"knowledge of. planning of. or participation in acti\'ities of al Qaida. the 
Taliban or assodi-- associated forces that may bt: n.•;evant in determining his 
enemy combatant status" he replied. " I do not know of anything us plan." 
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My PR said !his statemenl should be enough to CO\ er the question about my 
desire to commit suicide bombing sinct: the government never asked 
IYMAN FARIS about it. I wanted lYMAN F'ARI~ to deny his statements 
about the plan without feeding him the answers. 

The following is pertaining to the evidence that I t<•ld F /\ R.IS of my desire to 
martyr myself against President MUSHARRAF of Pakistan by detonating a 
vest of explosives inside a building. 

Why would I !caw my newlywed wife who was 1\10 months pregnant 
behind and become a martyr'! In my Pakistani cul lure, if a woman becomes 
a widow, chances arc she won't ever find another husband. Why would I 
want 10 des1roy my 18-year-old wife's life by widowing her and lcttinJ? her 
rrusc my daughter without a father? 

IYMAN FARJS' testimony also states that he was .:ocrccd. tricked. and 
deceived by the FBI into making statcmcnls regarding me. I le said he was 
told "h)' FRI, if I don't !ell them what they wanted !hi:n they were gomg to 
lake me to GITMO." 

Paragraph \ does not contain informalion related t" being an Enemy 
Combatant. 

Paragraph D: 
Paragraph Dis not relevant and doc:s not tit lhc definition of Enemy 
Combatant. I never owned a computer or hard dri'"i: while living in Pakistan 
or the l 'nited States In Pakistani culture. many things are shared more 
freely than in the L'nited States. Computers are household computers. 
Everyone in my family used the computer for office work. entcnainmcnt, 
and internet surfing. My cousins and everyone wh1• came to visit us used 
the computer. 

It is possible when FBI st:i~ed our family computer. Lhcy 
intentionally put suspicious stuff in Ute hard drive ll) link wtlh the other 
computers. DurinR mlerrogation I gave all my 
personal information, including e-mai l addre!:Ses and hank acco11nl numhers 
with_passwords. etc. 

A computer hard drive seized from a residence where munitions were 
dbcovcrcd does not lit the definition of Enemy Combatant nor doe.<; that 
mean that munitions •,1;erc al Qaida or T<iliban rclatrd It is possible that 
agencies intentionally put some linkages on lhat dn~c to link it with the 
family's computer hard drive. 

Do you have any proof that the media belonged to me: at time: of my arrest? 
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Do you have any proof that intelligence people didn't alter the family 
computer's hard drive after my arrest to link me with :;omc suspicious 
things? 

Just because media wa-; seized when I was captureJ does not mean that 
media belongs lo me. You have to give me benelil of doubt, please. 

Paragraph E 
Paragraph r:: does not tit in the definition of Enemy Combatant Paragraph 
E discusses alleged statements mnde by my father. re is unclear from exhibit 
D-j, my father"s testimony. that he actually said the things in paragraph E. 
My father said any statements pnwide by him were provided under the 
pressure of interrogation from the r:m. ~1y father ~ocs on to say that I am 
not a terrorist. 

If my ma-- if my father said that I 'vc become extremely religious and 
influenced by my relatives, who have anti-American thoughts, it is just his 
only opinion be~ause it depends on how extremist or moder.lie or liberal he 
is himself. He thinks I am a ex- an extremist and I have anti-American 
thoughts. 1 know some people who, in my opinion. are extremists. and they 
told me that I have pro-American thoughts. 

I have a religious extremist family member in Karachi. Pakistan. Excuse 
me, retract that. Having a religious extremist family member in Karachi. 
Pakistan, does not 1mt me in same category. ff this wa<> the c.nse, then 1 
think my whole family should be in Guantanamo R.ly prison because they 
are also related to them. 

If l was so anti-American, why would 1 help the FHI catch an illegal 
Pakistani immigrant named "SHAFEEQ" in mid of 2002. Certainly al 
Qaida lovers would rather die than do what l did. 

After catching SHAFEEQ. the FRI called me to thank. to say thank you for 
your as!'istanec. 

If I was an extremist Muslim. why would l teach computers to Muslim and 
non-Muslim for free in Baltimore mosque !SB in 21lO 1? 

Paragraph r: . 
The United States District Court of New York has made me al Qaida. I am 
not al Qaida. To be al Qaida, a person needs to be trained in Afghanistan 
and needs to take an oath in front of USA MA BIN LADEN. 1 have never 
been to Afghanistan and I have never met UBL. I cannot possibly he a 
member of al Qaida. l admit I can't prove that I am not al Qaida. It is very 
difficult to prove that someone is not al Qaida. 
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The paragraph states that I was re-entering the states to commit a terrorist 
act. The only reason they ao;swm.-<l I ·wns going to ..:ommll a terrorist act is 
because they made me al Qaida in the first place. lnc1r logic says I must be 
coming 10 commit a terrorist act. I am not al Qaida I am not an Enemy 
Combal.ant. and there were not any terrorist acts 

Paragraph G and H: 
While visiling my new wife and family in Pakistan. my travel documents for 
return 10 the United States expired. As a fellow Pakistani, the PARACHAs 
agreed to help. L:ZAlR PARACllA is innocent; lw is not a criminal. One 
ordinary citizen helping another ordinary citiicn d<•es not make them 
terrorists. Getting help from a criminal docs not m.tkc me a criminal or. 
more important!}'· an Enemy Combatant. 

Just because I wanted my travel document back. th.It doesn' t mean I was 
~oing to travel back to the states. Could it be that I wa.<; going to get this 
travel document. not for me. but to help other refupees to travel on this 
tloeumcnt aficr manipulating a bit? This mnkes ml· J fraud. certainly not a 
terror-· terrorist or an Enemy Combatant. You ha\C to give me the benefit 
of the doubt because usually things aren't whnt the·: same- seem. 

f>aragrnph I: 
L'ZAIR PJ\RACHA stated ··he knew from his father .. !he l>etam1X was al 
Qaida. In this sl:nemenL UZAIR admits lhat l nevi:r told him thal I was aJ 
Qaida. 

$AIFUi.i.AH PARACHA. lJZAIR ·:. folhcr. adm11tcd in h1 ~ testimony he 
nt:ver sai<l such things. I le also said that there was never a conversation 
being myself- betwl!t!n myself. UZ/\IR. and his foihcr about any money 
being loaned to their business. UZAIR al!'o st.ates in his court case that his 
father never told him that I am al Quida. 

r\othing in this paragraph or in this whole evidence summary. never once 
did his father say himself that I am nl Qaida. What was his source to know 
that I was al Qaida? 

/\f\cr watching too much FOX nl·ws. 1 lcamcd that 10 become al Qaidn. a 
person needs to go to Afghanistan for training, and ;ake a oath front of 
USAMA BIN LADEN for their ~-uusc. I' ve never ll(!c.:n 10 1\fghnnisU\11 or 
met UDI.: to prove it. I can take a lie detector test. 

t.:ZAIR htmi.clf admitted that I "wanted .. to loan 2Qtl.OOO dollars to their 
business and to have the money liquid for short notices. Please pay 
attention to word ''wanted." I never loaned any money. meaning no harm 
done It is clear from SAJFLILLAJI PARJ\CllA ·s •~·stimony and UZAJR 
PARA Cl IA' s cota1 case. there was never any convr rsouons about money 
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being loant:tl am! no money was loaned. 

The F.nt'my Combatant definition clearly says "wh1• committed a belligerent 
act or ha.' directly supported hostilities in aid of ent·my anncd forces." 
Meaning everything is in p<i.'>l tense. 

li7,AIR also claims the only reason I wanted to give him money was to keep 
the money liquid so J could have it back at a moment's notice. If I really 
wanted to give him money for that particular reason. I could have sent 
myself money throueh Hawala dealers, without even trace of it. Or at least 
that's what I learned from FOX NEWS that you co11ld do. lfl really wanted 
to loan him money, I would have s~nt it in my family business so it would 
have at least benefited them. for at least some time 

UZAIR also said he "felt'' it was implied that he haJ to perform tasks for 
me Please pay attention on word "foll.'' It clearly shows thnt I never said 
anything to him about doing any task for me in the future regarding money. 
This is just his feelings. The Enemy Combatant de1inition docs not say 
anything about feelings. The PARACHAs have maJc it clear that there 
were no future tasks. 

I had asked for 1,;ZAlR PARACHA to be a witness for me. I-le has denied 
answering my questions. Instead of using this again-;! me, it should go in 
my favor. lfhc was telling the truth. it would not have hurt him to confirm 
all of his accusations. Tins should tell you that then: is something fishy 
going on. 

The transcripts frum UZAIR J>ARACHA 's court cic;e clearly states he was 
lying about me to the FBI. I still don't agree with everything UZAIR said 
nbout me after a quick review of the testimony he supplied at his trial. 
Everything is very contradicting in the transcript. 

To summarize: 
If you read the questions to my witnesses, they are probably the same things 
you want to know about me. I am also anxious to know. How can they 
accuse me of such things? I myself has asked, haw asked them for the 
tmth. I asked them to describe how they knew ccrt.iin things. I asked them 
to add anything that the United States govenuncnt should know about me 
without me feeding them nny answers 

About ten white lies have been proved wrong by witnesses. These l'ac1s 
were against me. but now you know the truth. How the DoO lied and 
manipulated some evidence and \vitncsses and present these facts, excuse 
me, and present these to you as facts in the Summary of Evidence. 

There is clearly something wrong wilh the evidence The U.S District 
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Coun of New York ha.o; made me al Qaida. Ille FAI told me here in 

February 2007 that the United States government hasn't charged me yet. It 
has been four years. Can the United States government call me a tcrronst 
and not yet. and yet not charge me? What ts stopping them? 

How can a home owner in Baltimore, Maryland be an Enemy Combatant? 
How can a pa-· person who has passed n security clearance: and worked for 
President Roosevelt's Company. EDS, until 2002 he an Enemy Combatant? 
How can a person that paid $2.400 United States dol lnrs in tax every month 
to the United States be an Enemy Comhauint? 

Mister President and Members of the board. I am lll)I an .Enemy Combatant 

I would like to make a !Cw quick comments rcganhng the questioning of my 
witnesses. The CSRT refused to show me exactly what type of questions 
they were going to ask my witnesses until they were answered by my 
wi1ncsses. But overall. we talked in general about what kmd of questions 
were going to be asked. I did sec the exact qucstil•ns thut were presented to 
SAlfCLLAH PARACHA prior to him !i:ccing thcrt 

I am not fully satisfied with thi~ whole tribunal pwccss, but m}· Personal 
Repre.<>entative has done a fine job guiding me lhri·ugh the whole proet:l>.'>. 
Special thanks to my PCJSOnal Rcprcscntotivc. 

Aefore the end of these proceedings. I would like h> present 10 you "my after 
arrest report" and I even call it ·'torture report.' ' It has some facts about how 
the CIA, and DoO abused me. 

If you don't want to hear the entirt: rt:port, then at lcnst allow me to present 
you the swnma:ry of this repon which is very short and to the point. This 
rcpon is directly rc:lutcd to the Summary of Evidence due to the Summary of 
l ~vidence coming from u combination ofhoth elos:-aficd :u1u unclassilit:d 
sources. All of your classified information is from the CIA 

These arc the sumc pc(iplc who tortured rne. Please read it before 
believing the government sources. These arc my v.un.ls and truth us I know 
it 

Thank you. There arc a few more statement-; that I hd1cvc Mister ~cK-­
Mister KHAN would like to be read in. Ji; that eom:et? 

PERSONAi . RCP: Yes. Sir. I just want to confer with 1he Oc:tainee rc)tarding this statement 

PRESIDENT: Please. 

PERSONAi. REP· ~AJID. do you want the entire statement read or the summary statement? 
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Two things I ask you. The, if the President allows. the entire statement is 
about twelve pages and the summary is to the point. But the summary 
doesn't really explnin what really happened. 1 would prefer, if you can 
allow it, Lo read the whole report. Jt is more Intel but it's not to Lhc point, 
but I tJ1ink it have to do with ah--il have to do the whole thing because it has 
to do with the CIA and FBI and everything. So, I would prefer the whole 
report. And it's up to the President ifhc allows it m not. 

We an: certainly going to read everything that's pwvided to us and I will 
allow to have the whole thing read in. It would sa\><: us a little time as far as 
all three of us hearing it at one time. And again, we will also read all this 
material that is provided to us carefully and consider the matters regarding 
your dctcnnination as an enemy combatant status. So at this point, PersonuJ 
Representative, when you are ready, you may proc~·cd with the ah--1 believe 
lhc written statement regarding his treatment. 

Exhibit D-b. MAJID KHAN written Statement of forture for Combatant 
Status Review Tribunal taken March 2007 by PRJ On the night of 5 March 
200J. I was sleeping in the apartment where my brnther and my sister in-law 
and two-month-old niece lived in Karachi-Karachi. Pakislan. Al 
approximately 4:00AM we were all kidnapped by Pakistani 

Everything in the apartment, including 
expensive items, was taken inlo custody Vny expensive clothes. 
expensive electronics. and money were all taken. I :un not sure if my family 
ever got any of it back. 

The same morning we were taken to the prison. started 
intcrrogaling me. It is possihlc that when the Pakistanis raided the 
apartment wen: also present. hut I never saw them that mght 
however, they were interrogating 1m: within a few hours of my kidnapping. 
Addi1ion~lly, when they raided my holl~ I was ne\ er given any arrcSt 
warrant nor was I told of my rights. 

There is a very popular r~1aurrull in Karachi called ·Ta1-Mahul." 'lbc front 
of this hotd is a prison. J think that is where they ~ept us. Every morning 
they would drive me out from the prison to an unknown location. I think 
this location was close to .. 111 Defense .. area. In there. there was a big 
bun~alow where once I saw a dark blue color BMW parked in the garage. 

Every morning they would take me to this house, fr•lm prison. for 
interrogation and then hack to the prison when they were done At times. I 
would stay at the interrogation center as long as ten days. Please don' t 
mistake the word bungalow to mean comfortable accommodations because 
my situation wao; the complete opposite. They bmlr u smull cugc outside the 
house but within the boundary of the comP-Qund. \\hen I would amve in 
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this house. they would always keep mt: in this cagr unh;:;:; I was heing 
interrogated on the second floor of the house. The .:age was eight feet long 
and four feet wide. The lop of the cage had two w:ndows--one for light and 
the other for air. At night. it was so dark I was unahlc to read the Quran. 
The door of lhe caAe wa~ 1m1dc of hars to help with the cross circulation of 
air. In the hot air a person is popped like popcorn. Dclicvc it or 
not, it was so hot that I would- when I would give my shirts to the guards to 

wet in water so I can wear the wet shirt to cool my hotly a bit, afier 20 
minutes the shin gets dry again. 

l spent the five weeks after my arrest in I w<l$ 

told that my family members were released after a !cw wtcks. My sister in­
law is a very relig1ou::- woman, a rdigious scholar. She had just given birth, 
1wo months previous to her kidnapping. Her. the b.tby. and my brother 
MOllAMMED were kept in prison. 

I was in that house for intt!rrogation. Just imagine how the people who can 
put a two-month old in a criminal cell would treat me during the 
interrogation. In the interrogation room. they would cuff my hands behind 
my back and make me sit on a small hardwood table instead of a chair I 
would sit on this table for hours. They once put a hood on me. cuffed my 
hands behind my hack, and started punching and slapping my face. I am not 
sure how long this wcnl on, but 1 did see !'itnrs duri11g daylight. 1 swear to 
God the punching itself wa-; not the problem, but n11l knowing where the 
gune ing fl om. 

After five wivck:;, I Wi.IS moved tn The same process 
was used al thi:I prison. They would take me from :irison to an unknown 
house and when I was done they would return me. Once they got ugly v.ith 
me by making me sit on a chair for three straight duys without any sleep. 
Ddic:vi; mc:, they usc:J all methods to mentally torture me, to instill fear, to 
ma.kc fun of me. They questioned my honor and mv digincy-- dignity. 
They would curse :ind yell; they would trick me, and they would ma.kc me 
say things by using deception and leading questions. They would use every 
trick in the tonurc books. They even gave me the impression that they were 
human rights people 0 cd QSS () makc say 'hings tht: a)' lh1:y 

wanted to hear things. 

1 was moved to a prison 
May 2003. 

;dlt:r six weeks in Islamabad. On or· bout 
The 

Americans first broke my eyeglasses knowing that I <.:an 't sec things or 
men's features more than eight feel from my eyes. F.ssentially, 1 am blind 
without my glasses. They then ripped my clothes and searched my whole 
naked body and put their fingers in my rcttum till I would scream in pain. 
·1 o this day, I blcl'd from my rectum occ11sionally. During the so called 
enema .:xam. they would put diapers on my private p<111$ aml taJ'..!:J it with 
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duct tape. After this examination they put :some clothes on Ill(;, cuffed my 
hands behind my back. and my feet were shucklcd Jurin~ 1hc Oi~hl from 

The orison was Wldt:rground. I rcfor to this as 
In there were ten 10 twelve mcdium-si7.c cells in extreme!_y 
poor condition. In March of 2004 thi~ oo~ement-nasemcnt Willi repaired. 
and they made about eight more cells and three mNe bathrooms or toilets. 
This is the location thal Algerian citi1.en. KHA LEI> EL MASRI, talks about 

There were two si1.cs ,,f cells . There was no 
running toilet, no built-in shower. no Jigh1s, no soap, no heater, no air 
conditioner. There was a small winduw in 1hc middle.: of the door that light 
would enter through. Thal window, however, wa:s not open all the time. /\t 

first. there wa-; an w1dcrground wtndow from which I could sec daylight I 
could not :;ee any scenery or direc1 !iWllight. Even with the daylight, I could 
hardly read anything. Since I did not have my ~la~~cs, when I would drop 
~omclh ing. I would have to :sclllCh like a blind man hy bending down and 
touching every part of the floor with my hands. One old rug, blanket and 
pillow were filled wilh diny fcathcn illld !he maurcss was a blanket itself. 
Since there was no toiJet seat, they gave us an open contair.er or bucket for 
our number one's and number two· s. I abo got on\! bottle of water. 

In 1he be~1Ming, we were allowed 10 empty lha1 c<>ntamer full of shi1 or p« 
once or twice a day. Until they were emptied. a person had 10 eat. sleeQ. and 
live with 1hat ~II in his cell. After ~me time. I 'tatted prote3ting by 
"oing on hWlgcr strikes lo pul an end to 1hc inhum.tm; lrcatmcn1 

The undcrgroWld window in my cell was wide: open and only covered by a 
plostic sheet on the cold day~ wintcr--cvcn if it was snowing 
outside :ind we didn't have any hi:atcr. They woulcJ put u heater outside of 
my c~JI door. Evcn1ually. the metol door would gc! waml and then I could 
warm my hands on the door. DurinlJ! the entire winier. I had to put two 
blankcls on me all the 1imc to survive. There: was 110 hot waler for ablution 
or showering on shi- on snowing dayi;. !'he fond wus ai; hncl a-; 11 can get. 
We were allowed te> take a shower once n week am; wasl1 our clothes by 
hand every other week. 

There were two or tluee fJoors on top of mine with -.omc torture cc!!s. Th~ 
U!'ICU 10 bcii1 Afghani M1,1Jahi<.lecn. I u:;cd 10 hear them screaming in pain 
every day a1 4:00 PM. 
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On my .second day at the Americans rook me to 
for thn::~· :>traigh1 day:;. When 

lhcy came to take me. they did the same thing as al lhe 
enema. diaper, naked, etc. This lime they cuffed m:v hands behind my back 
and :shackled my legs and took me oul of lhc building b)'. ulling me: UR by 
my .;houldcrs and swinging me in the air. 

I can .still remember 
the pain. The reason I cail this place the American forturc Cell is because 
the room and bathroom wen~ Am1:rican looking. \\'hen we arrived. they 
again pulled me up in the air by my shoulders and !'iwnming me down the 
steps and dragging around with the front of my body on the growid or steps. 
This left me bloody and bruised all over my knees. forehead, nose, and 
arms. 

Note: my PR refuse to take any ~Tiling from me in Urdu and made me 
1ranslate and write everything in r.nglish. 

Whenever CIA used to move me from vm.: place lo another, they 
would physically torture me little here and there, liio.c throwin~ me on back 

on my face. Sometimes they would pur their knee on top of my 
throat witil I choked a.nd couldn't breath right. Sometimes-- sometime my 
leg shackles were so tight and they would make mr walk until I reach my 
destination. My ankles will bleed or they will wrap duct tape around my 
head covering my eyes and wtv.Tappcd in such of way that some of my 
eyebrow and head hair would be mis.sing. 

So let me come back lo American torture cell So when I came to this cell. 
they pulled my hands up and cuITcd them. so I won ' be able to kneel down 
and get rest for straight lluc1: days, meaning I was :-landing for rhrcc days. 
And then they took my clothes off and took me to 1'athroom and dipped me 
Ill full 1ee and ICC Willer tuh. And lhcn they hanged me hack again, and this 
time they would throw cold water on me after ever few hours and right next 
to me they would tum fan. So davs pass like lhis li•r straight three days. 
The worst in all. when this whole thing was happening. American women 
wa.o; there watching. ·1 o me. a~ a Muslim. it was w<>rsc than torture itself. 

So when they hrought me back to for first two days I wasn'1 
able to stand on my feet because of sw lcn and _n 1 1. 

So anyway. I would spend next five or six weeks in pcacefolly. 
All sudden on July again and mov•:d me to another 
locati('ln, which I call So when I arri,.:d there first. they 
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hanged me or pulled my hands up or make me-- m.1dc me stand. This cell 
was extremely small in sile, pitched dark . butt naked. again women 
interrogating me while.: I w~ nakc:d. like in Amcrirnn 1011urc room. But 
only difference this time is that I wac; hanged for s~vcn straight days and 
whi le I was standing I used to pee in floor and I was so afraid from this 
environment I did dianhea while I was standing. ··his cell floor was so 
rough that my knees scraped and were-- and were ·Nounded whenever I try 
to rest on them. And when-- and with that they lelt specially kind of bugs in 
my cell. When they bite. they bite like mosquitoc~. hut that part will be 
itching for hours. But since my hands were tied and my legs were shackled. 
I could only scrcwn or cry without tears. And also. here were western pop 
songs and F.mincm, a mp pop singc:r: very popular in America, on extremely 
high volume, enough to shake the walls. and ith t at smell of my shit and 
pee in cell. etc. 

After six days they took me to this tonurc bathroom cell for water torture 
again hut this time. not in tuh but m large pla'>tic. And they will throw large 
bucket of ice water on my face in a way until this water goes through my 
nose in my throat in my stomach. Also with lhat, they would throw large 
piece of ice on my pnvate parts from high above, etc. After water torture. 
they movL"Ci me to orht:r small cell for few hours. In this cell my one hand 
was cuffed with ring which was attach wilh wall and that ring was only one 
and half foot above the ground. So this way a person could not strand--
stand straight nor lay dowi other th· 1 • side naked. IY.ir!g 
down on cold rough floor. 

Then doctor came. I asked him for his ml!rcy and rl!mind him of his 
religion. So he can give my hand. my one hand res: But in return he told 

to hang me back to complete sevcn:h day. Sate: meaning 
this doctor was supervising the whole torture process. Then Clf AJ told me 
if I need some rest write this and that in your handwriting. I don't 
remember what I wrote because all.er seven day- s'.raight days of no sleeP., a 
person is rrncticully half mentally sick and half _ph) .~1calry dead. 

So anyway after seven days they moved me to other medium si7.c cell with 
only one dirty carpet full of carpet fleas and bugs, two bottle of water. one 
bucket for toilet. but this time after seven days I goi my clothes back . But 
music was still on, and room wa" so pitched dark that I could not even sec 
my own hand. And whent:ver I would get up after ,,lecping, I would not 
know where is the door and where Twas. And tu \\:Jlk, I had to always 
touch the walls of the cell. Also. my hands were cuffed and legs were 
shackled for twenty-four i:evcn. So anyway, I did my time like this for next 
two weeks. in pitch dark cell. Then after two week,, they opened my light 
of the cell. Then after few clays, I got Quran to read and then after few days 
they moved me back 10 
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Meaning from July 2003 to August 2003. when I was in 

During this whole time I didn't have toilet paper, h•othbrush. pillow. 
blanket. and handculTt:d and fcc1 shackled for twt:niy-four scvi:n. As far 
food goes. I would le-- I will let you decide yourself what kind of food they 
would h<tvc given me. But I an tell you one thing lbat they used to serve 
us after every thirty-six hour.1 and then eight hours rhcn lh1rty-six hours. 
rht:n c1 1 ht hou~. 

There wc:rc: pc:opic thc:n.: whv ni:vc.:r even got showi:r in six 3traight months, 
but by the time I arrived. there w;ss 11 ne\\ rule that person were given 
shower c:vc:ry rcn day!i while: g1111nb wc.:rc prc~cnt in ~howcr cell watching 
you butt nukc.:d. with that they wo.uld tic your one h.ind and wm)~~r one 
hand you would WdSh yourscl!w11h. (b)(3) NatSecAcl 

When they move me: bac~ 10 from 11 felt like 
hc:avcn. Yel b\:fo -, I \\iC> thmkmg w.1!1 hell. was bcrtcr 
from in all sc:nsc c~ccpt it JiJ nol have .any li~ht in cell. So I 
would spend next ~proximately eight to nine months 1n ~!Jhout light 
in my eel aii<I wilnout watch. (b)(3) NatSecAct 

A-:. I wnth:n earlu:r. even in things wen: bcth·r from but w,; 

were still inhumanely treated. So I guess I was protcstmg in 

yelling 'lben the) rm1veJ me again from on Apnl 
by 

2004. 
for only week bcfOfe moving me: to another locallon. 

So I think April of2004, I was moved to unknown location frorr 
When they moved me. thi:s time they did 3Dmc: thins again. what 

they diJ in ·-enema. nukc:J. diapers. shac~lcd. etc. for ve~ 
long plane ride. Note: My Personal Kcprcsentativc gave me a copy of my 
Petition for Writ of Habeas Corpus. which my lo\\') crs filed-- lilied it out for 
me in District Court of D.C. 

And my Personal Rcprcscntutivc promi~d to use n1y Petition nf I lnbeas 
Corpus for evidence in front of Board Member!! in final hearing. That is one 
reason I hove decide to work with my PR and to attend final hearing. 

Ok. So the next location. in my lipinion. was somewhere in So I 
call it lbc first llung they-- thing they did when I arrived 
there was to take four pictures of mine, butt naked. :tum put me in one cold 
cc:lt. bull naked, for twenty-four hour.s. The cell wn-. huge and hod running 
hol and cold water with toilet seat but no :!bower in the cell They used 10 

give us shower once a week. First. naked m bathroom for shower. but after 
protest they strut giving mt: shower shorts. Slowly. they start giving me 
basic amcnitit:S like watch. blanket. pillo\\, etc lh\: b1gg~t problem was 
that for the- for first four month they chumcd one leg and tied that chain 
wtlh m) Oom nng. So twenty-four seven I hod to drag 1hi11 chum with me, 
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no matttT what I do in m)· cell. Chain wa:s lonl(. hut not lo:ig enough to 
reach other comer of the cell. 

First four months l survived hoping things will get hetler. hut it did not. for 
cxamrk. month piUScd but never saw human face nor t11lked to anyone 
hecause guard wore black mask and they would m•t talk. 1 decided to go on 
hunger strike for five weeks. During the whole time of hunger strike. the 
same doctor who tonurc me used all kind of m..:thoJ to torture m..: 
in name of health reason. or to make me cat my o"'n or break my hungt.'f 
~trike. First thing_ they did was to move me to 

So 
d1)ctor would feed me through nose and lo humiliate me and to do cover-up 
on strike. He would put tuhc-, in my rectum i1nd p1:t lot of food in it, Ml I 
would use toilet bucket nght away, and th..:n he ea11 lie in his report.~ that the 
food ju-;t came out. is the food that just digested af1er nose feeding. So for 
four straight weeks he oosc fed me once or twice i11 a d;iy lllld then torture 
me and to torture me more he would stah me with nt:edle to put nuid m me 
through IVs and rcctwn feeding on only rcportintt hours or days to do 
cover-up To make me break my hunger strike. he used every method he 
could think of. For example. he used regular size !.use in my rectum and 
turned on the water from the f!lucct. Or he used the sharp, the beginning of 
the tube and with that he used to ruh hot sau<:c around the tube and then he 
would nose feed me. Because of that. my nose and throat would if! iniured. 
and 1 wouJd cough for \\eeks. 

So I was at- I was on hunger strike for whole month of September of2004 
and firs• week of<ktobcr. First three weeks were •inly nose: feeding. then 
last ten days of Sep of2004 doctor got ugly on me .md did whatever I wrote 
ahovc, but with that he took my Quran and he handcuffed my one hand with 
ring which was huilt into the wall. so I could not stand straight. I could not 
mil over while lying dowti. I wu:s like this for two '\trn1ght wcck:s Wltil I 
hrokc my strike. Remember this is which was only seven 
rcet Ions and five feet in width. Only om: mattress and toilet bucket anJ one 

· hottk of water. The: whCllc time of strike. c:spc:eiallv an last days the · would 
not let me sleep by making all kind of noises. 

After brcakin~ my hunger strike an Oetohc:r of 20111I . they mov..:d m..: from 
Then slowly they started giving me my amenities 

had.., just like when I arrived there: for fi rst time. But then- hut thi~ time. 
instead of chain on one leg. they put shackle on holh my feet for lhc next ten 
months twenty-four xvcn, :seven dziys a week. But at lea.st person (;Ould 
walk c1Iuund cc:ll. 

So in end of November, I would go on hunger stnk1: for only one week and 
then aner nose feeding I hrokc my strike. One day guards hcd that on 
Dccem~r J .,U.. 04. I tried to put socks in my toilet \Cal to stop the toilet 
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hole. For that reason they moved me to unti 1 January of 2005 
but this lime I cut my foot nerve or vein with sharr plastic on December 
25'h. 04 Doctor had to put stitches. and to punish me he put diaper on me 
and took every1hing out of my cell even toilet bud.l!l itself. And taught me 
le.!ison. They turned on the air conditioner on frcc1ing level. For next two 
weeks. I would be froi.c to death. So on l..)cccmbcr 251

1r, 04 l decided to go 
on hunger and thirst strike. After four days. I was dry as hell. Then he had 
to put 1v·s and start nose feeding to keep me alive 1m December 28'"". 04. I 
asked that doctor. ''why do you torture me?" I le said. "because you arc 
fucking terrorist." 

So anyway. my worst day in wac; Decemher 31'1. 04. They had to 
send some kind of report that day. Since I was not eating that day, they had 
to make sure thut food go in and food come out. to do cover-up as for 
fonnality to send clean reports to Washington or t<> whoever. So first they 
put so much food in me, through rectum, that I didn't have any option but to 
dump it out or use toilet bucket. Meaning one prohlcm was solved, meaning 
that food was dige.slccl Now on Mother 1hing was 10 make sure food goes 
111 and stay. They nose fed me, buc this lime I threw up by putting linger in 

my throm. So now that was the big problem for th~:m. So now they decided 
to feed me again. but this time they put me on one chair, hands on back 
cuffed, and taped me and my whole body with duct taped, Even chair · elf 
was attach with Jloor and then they used-- then thcv overdosed me 
forcefully by shot. injection. Sol passed out until they sent rcpon.s but since 
I was in so much pain. 1 get up in pain and go back to sleep, then get up, 
then back to sleep. So I broke my strike next day, hut they still kept me in 
cold. freezing cell for another week or so to teach me lesson. I think on 
January 05 I came back to and I was pretty much quiet until 
March. Then end of March. I cut my wrist and almost artery. So then they 
moved me back to this time for whole month of April. Hence. after 
ewry month or two months I <lid some thing that they had to move me back 
10 to teach me a lesson. On or about April 2 3 '~ a dentist did 
something in my mouth that he wasn't supposed to I think . 

Approximately fourteen months after my arriva · they made a 
new rulc: that a person could not be shackled in in his cell. Slowly 
after that time, changes came. There were no book-; before. then over 
thousand books came in library. They build indoor rec. Then February of 
2006. some big clunges happened. I was given portable J)V() player, 
Gamcboy. electric sudoko book. clcctromc Quran-1c book. poster, little 
better fooJ, movie mght, etc. Nol once I abuse tho~e amcn11ics to break or 
hurt myself. l think from May of2005 to August of 2006 I never went to 
hunger strike more thWl three days nor I spent mon· than ten days during 
this whole time in When CIA treated me with re~ct. I did the same 
for them. 
But even after-· but even then, I never had chance to feel fresh air nor saw a 
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sunlight. Then on May I Slh, 06 lhcy built small ou1door gym with 
basketball hoops. The roof itself wns covcre<l, but they made a hole five 
feel long and three f cet width, from which I could ~ee sun after years. I was 
allowed to go three days in n week for 11bou1 one h .. ur. 

Another thing I would like 10 mention is that when I was in Jail 
and since I was innocent, didn't know anything. I refused 10 look al any 
pictures or cooperate with debriefers for more than eighteen months, but 
the still keQ e in so-called imelligcnce gatheringjacility. 

One more thing I would like to mention is that, sin~c my arrest. I've 
communicated with more than ten prisoners, and five I know for :sure even 
got rckascd. So, please tell me why you kept me and keeping me in solitary 
confinement without access to outside world. If I had some kind of secret 
me:;:;age, I prohahly ha•;e pa.:;:icd those messages through opk who got 
rd eased. 

For me, things got better after three years. and just ~ix months more passed I 
am broughL to Guantanamo Bay. Cuba. I swear to Uod this place in some 
sense worst than Cl/\ jails. I am being mentally torture here, just like in 

when I hQd arrived there. 

Before th<:y brought me here, they took my naked picture again in 
Then I think September S1

fi. 06 we come here after long, painfol ride of 
plane for more than thirty straight hours. Eyes wen: covered, ca.rs muffed, 
hands and feet were shackled, etc. When I ask them why so much long ride, 
they told me because of security reasons. Hut if lhi.:y really want 10 secure 
Ille route, they could have put us Mach five jct !Ind moved us anywhc; · 
the world in few hours. 

Since I got here. I have tried lo cut my artery which goes through my elbow. 
on January Ii". 07. and again on February 22nd, 07 I went on hunger strike 
for four weeks on January 2'1d, 07. and lost almost thirty pounds. And I have 
already spent 1wo and half month in disciplinary staws without comfort. 
incentive items. and sometimes even without basic items. On 28 November 
2006. I wrote on my walls, ''Stop torturing 10 me-- -.top torturing mi:; I nt:ed 
newspaper, my lawyer and my mail. etc." J don't cooperate with them until 
they would lreal me as human and until they would stop m~·ntally torturing 
me. 

In my opinion ii wac; on July-- it was in July 2006. I >oD took over the place 
of and C:l1\ left the build mg. Bui l>oI> m11ved me again af1er 
fourteen months 10 10 punish me for three da~ s all together. They 
even took away my Quran und all basic amt:nilic:s, and thc:y shackled my 
legs and chained my shackles to the ring in the wall Meaning I was able to 
stand but could nol walk at all. My crim..: was lhat I wa:> yelling in 
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My real problem with this administration where I am staying right now. that 
they arc corrupt and some of guards. supervisors, and manager who may be 
DoD contractor today. but they were the same people in prison. 
rhcy arc doing things to me here which they couldn't do under CIA. To 
prove it, check their profiles where they were work mg for past few years. 
fhere was one person. Y.'e called him He w.1uld nm allow any guard 
to abuse me. but it took me awhile to get his trust. So they were afraid of 
him. That is why I never went to for fourteen months for 
any punishment. Just after he left. within a week, they moved me to 

twice. 

Since these guards managers hate me and no 10 protect me or at least 
to hear my side of story. that what caused me to de> or they call it act out. 
They arc gcttcn-- getting even ...,ith me here under DoD. and making me 
suffer by mentally torturing me. They know my ...,t•akm~sses--wha1 drive me 
crazy and what doesn't. When that gave me :>0rtablc DVD player, 
Gameboy. electric Quran book. electric Sudoko book. my own Head and 
Shoulders shampoo. my own Old Spice deodorant. wall map. poster, 
marker~ crayons. chocolate candies. five books to ~eep any time of a day, 
cool magazines. c:tc. I never evc:n thought ofhurtir.g myself in straight 
eighteen months. mcnning I never hurt myself after March of200S. even 
when I had access to DVO or glnss. etc. In following paragraph. I am 
writing some facts about DoD and how they arc abusing their powers. and 
lhere is no check and balance system. Even the doctor. medic. and Naval 
people an: in this together. meaning that they arc manipulators and corrupt. 
There is extensive torture even for the smallest of in fractions. 

In mid of September 2004. they took my main rec privilege for two weeks 
because I only wro1c my name on ouL-;idc dirty docir of main rec with my 
fingertips. 

In mid of Septemhcr 2004. I rear some notepnd papers. which suppose-­
which was supposed 10 be trash notes. llley said I broke the rule: I refused 
to give my notepad uway to guard. as 11 punishment To repeat. in mid 
September 2004 I tear some notepad paJ)\.."TS which was supposed to be trash 
notes. They said I broke the rule: I refused to give the notepad away to the 
guard. ns a punishment, bt.-causc in my opinion I didn't break any rule. 
They forcefully took it for two and half month: I gM il back on December 
31 ", 06. To punish me more. they took all my incc11Live items and comfort 
items for few days. which in my opinion. 1hcy can·· do that unless camp 
leadership write1; an official letter explaining me in writing that for what 
reasons they took my items for and for how long. 1\iotc: When camp 
leadership steps in. they put a person in either disciolinaf)' status 2 (D2) or 
disciplinary status I (OI ). In disciplinary status 2: loss of ull comfort. 
inccntiw. and some basic items. loss of jnint-rec. loss of communal rec, loss 
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of main rec and finger food . And disciplinary status I . loss of all comfort 
md incentive items. and loss ofjoint rec and moi11 rec and tktaince needs to 
wear orange color clothes. 

On October 61
h. 06. ICRC gave me my only daughter pictures which was 

born after my abduction. I left my wifo pregnant hut didn't know the sex of 
the baby until ICRC told me about her. So anyway. when I took this picture 
and came back to my camp building. the guard for1:ibly took it from me. 
Then I went crazy and yelled for one hour and the: ignored me as if ll1ey 
didn' t know I was yelling and waited uni ii they can send their reports; until 
next day, I :00 P\if they took all my incentive item·• comfort items. until 
October I 61

h. 06. Again. they can't do this. They .;hould have put--they 
should have puc me disciplinary status since each lime the}' put me 
disciplinary status they have to report to camp leadership, and they didn't 
wanted 10 do that because then they had to explain why they took my baby 
pictures. etc. 

On October 231
d. 2006, I went on thirst strike. Each time I refused to cat, 

they slowly took my incentive and comfon item onr: by one. Until (broke 
my strike and the same night I got my stuff back. rneruiing. on 25-- on 
October 25!11, Oo. 

On November 2"d. 06, they gave me new wrong prescription eyeglasses to 
wear. Also wrong frame which don·l fit my nose. 1 took it and when 1 try 
to wear it, they made my eyes hurt and head spin. Ilic prescription was way 
off. They knew I am practically blind without my f.tlasscs and knew exactly 
how to hurt mt:. Anyway, so I didn't wear it. 1 kept-- I kept wearing old 
one. the one I am wearing right now. After four days, they forcibly took my 
old glasses and made me wear new one, but I prott:.:;ted and then I got it 
back next day. 

On November I 3u', 06, l tore a disposable cup and playing card cover to 
throw them away as a trash. but guards again took my incentive and comfort 
item withou1 explanation. Then l decided lo prote~t on November I Sth. Oh. 
I refused to return breakfa<:t tray and they ignored me until I :00 PM and 
they didn't even give me my lunch I.hat day. After I :00 PM. the guard came 
forcibly inside my cell. never gave me a chance 10 he shacl..lell down on my 
own. I never refused to be shackled; they just camt· in with eight guards and 
took me to main rec and forcibly shaved my beard 10 humiliate me and 
offend my religion. While they were shaving my beard, the female Navy 
head of Psychimrist was watching the whole lhing. 

Th<:n they put me: for lirst time in orange clothes and three days of 
disciplinary two and another three days for disciplinary status one. Next 
day early 111 the morning. they moved me from cell B 13 to cell A 16. This 
cell is attach to main rec door's wall. Somehow it 1.~ easy to do cover-up on 
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A 16 because ifl do anything unusual they make main rec occupied as if 
A 16 is occupied. Since A 16 and main rec both linked to same wall. it is 
somehow easy from them to manipulate Al6 to main rec activities. The 
second rcac;oo they moved me to A 16 is because to drive me crazy. 
Whenever they close main rec door or whenever th1,;y play games with main 
rec door. it just make big out loud noise in my cell They have since moved 
me to A 14 on 6 April 2007. 

On November 281~. 06. I wrote on my walls stop, "rorturing me. I need my 
mails. newspap~r and my lawyer." Then they put me on DI status for only 
two days. but took my writing pen for two weeks. fhey cleaned my walls 
the same day. but some marks arc still there. This happened in cell Al6. 

On January 2''J. 07. I was on hunger strike way before than this date. but 
they officially put me on strike on January 2nd. But next day, to make me 
cat my own. they left me with only basic item and no sunlight and fresh air 
until I hrcak my strike. l didn't break any rule; I was just simply practicing 
my rights by going on hunger strike. Anyway, day-; passed like this. but 
eventually I got frustrated and chewed my artery which goes through my 
elbow on January I 1111

• 07. But I never broke my hunger strike until January 
2911

'. 07, after they tricked me or lied to me. On January I l'h. 07, J also 
refused to get medical assistance. by giving them v11al signs, because I was 
told by doctor that I had right to refw:e 10 get mc<lirnl assisll.lnce. But U1ey 
never told me I have no right of refuse when I am 11n hunger strike. but by 
then it was too late. But anyhow. I wanted to be di·;ciplinary status cause I 
had a feeling that this adminisuation is doing covcr·up on my strike. r was 
hoping when camp leadership steps in. they will knvw that I am on hunger 
strike and maybe they will come to talk to me what my problems were and 
why I was on hunger strike. fhe reasons I was on hunger strike is that I 
wanted to go back to Pakistan or charged. Until the-n. treat me with respect 
like ClA did in last ten months before my arrival. : ,ater I found out it was 
camp leadership doing the cover-up. I was told by :he head psychiatrist that 
the ma"<imum a person can get in D status was six days. So knowing all the 
consequences, I decided to refuse to be shackled and refused to give my 
vital signs the next day. But in return. they put one TV in me and forcibly 
shaved my beard again, but again they still didn't pul me in D status. Then 
again, next day. J refuse<l 10 be shackled and refused to give my vital signs, 
But this time I finally got in D status. but three weeks in 02 status and 
another three weeks in I> I status. Instead of six da\ s. I got six weeks in D 
status. If I had known that. if they didn't lied 10 mt'. I would not have 
refused to be shackled. 

Note: They clearly lied to me. They could have always taken me vital signs 
from door's window without coming in my cell. But they wanted to make 
this disciplinary issue so they can put me in 02 status. Meaning I was on 
disciplinary status not because I refused tQ get medical assi~tance but 
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because l refused to be shackled in my cell and the only reason I refused to 
be shackled in my cell hecausc l wasn·t coopcraling with medic because I 
was on hunger strike. 

Now if you check the database and the last rcpon r·f disciplinary status, it 
doesn't say anything about me refusing medic because ii' ii did then they had 
to explain why and everything about my strike. Ail I ;un s.1ying is that they 
<lid the i;over-up on my strike by making it as if I was only dieting or since 
they tricked me to go to D2 stattL5 for long time bel.'ause they were suppose 
to give us finger food which is very low in calories and carbohydrates, etc. 
And because of finger food I lost more than twenty-five pounds. Uut in 
reality I was on hunger strike. When I was on hunger strike. they forcibly 
put IVs with pota~sium. glucoi;~. sodium. etc. Thi~ left three big brui:;cs for 
about two weeks. 

On January 29th. 07, I broke my strike because the~ tricked me by saying 
that a team from Washington is coming to meet y<M specially and gave me 
an impression a<; if they are coming to talk lo me about my issues and strike 
or even my lawyers. but actually they were FBI to whom I refuse to lalk to 
very next day. 

Before I write f1U1her. let me tell you why they do these things td me. It's 
not enlircly their foult; it just that I don't cooperate. volunteer, ask for things 
nor give my things my own. 

Since I don' t do anything-- to repeat, {Personal Representative starts 
sentence over.] since I don' t do any above things I ,1ust mentioned, they have 
to do cover-up or make it as if I'm cooperating. N1•w if I am not 
cooperating, they got to at lca.'lt make sure I don't act out or l don't do some 
unpleasant or wJUsual Lhings. If. for example, I do unusual act. then they 
need to see me cooperating with medic, voluntarily giving or taking things 
my own. If that doesn't work. then they take my amenities. one way or 
other. to do cover-up on that unusual act. If that docsn 't work, they would 
put me in disciplinary status and take my personal helongings, shave beard 
or take my blood tcsl or see me in pain or give thini~s from inside my bo<ly, 
like body weight, ct1.:. Another option i:; 10 make that unusual act of mine. 
like yelling, nol eahng, my complaints. a normal act. To do that, they will 
make sure someone else will do the .same act. For rxample. i r I yell. they 
will make sure some other Detainee will also yell. fhc very last option they 
have is 10 take me out of the building for administrative purposes or for 
medical purpose. especially in reporting hours. Not only that. to make this 
act itself a normal act. they will take couple more Detainees with me to 
olhcr building. a" if il wos a routine process, just lik..: they did on January 
2nd, February l41

h, 07, etc. 

They don't do this every day. TI1cy only do this on special reporting, hours, 
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days, weeks. and even month. Anyway. they have .i thousand ways to make 
sure as if Detainee is volunteering and everything i : good to go up here. 

February I. 07, the dentist did some filling in my to1)th. but she didn't do it 
right so I will be in pain and so I will get painkillers from medic. So it will 
seem like l am cooperating and working with medk But when my pain got 
worst, instead asking for painkillers, I yelled and finally she did refilling on 
February 18th, 2007. 

February 2~. 07. I chewed my artery again. Medic deaned my wound. 

February 2-- February 23'c:. 2007, I got my stuffba..:k afler six weeks. 

February 26th, 07. they took some of incentive and comfort items, telling 
me that they are afraid as if l am going to hurt mysdf and they returned 
them on March 3'd. 2007. But never put me in disc?plinary status. 

Some Facts How They Arc Mentally Torturing l ls: 

They them self use the best kind of stuff hut they g· vc us cheap branded, 
unscented deodorant soap to wash ourselves \vitl1 Also, same goes for 
shampoo. toothpa-;tc, and deodorant. etc. 

l'h1s camp gives us only twelve to fourteen pages or newsletter only once 
week. Most of the stuff is crap; only fow pages are worth of reading it. 

In main rec no weight lifting machine. no toilet, no sink, no hoops, and even 
balls them self haw little air in them; they hardly bounce. 

In end of January 2007. they brought a big fan which makes noise. which 
makes more noise than produce air in main hall. It drives us crazy. They 
have since tumed the fan off and I have been moveJ 10 A 19 on 6 April 
2007. The fan itself is still there. 

Tht:y k110w how we feel ahout family members. They intentionally make 
our ICRC mails delay- very.very delay in so call censorship issues. 

We only get one hour or communal rec and only one hour or main rec per 
day, 2 books per week, and that 's it. No mind stimulations. no solitary 
games. no DVD players, no entertai1UT1en1. and you know how small and 
cozy our cells arc in size It has been seven months like this. no 
improvement. 

In the end, any classific<l information you have is through or 
American agencies who physically and mentally tortured me. So please. 
hcfore making any decision on me, please read this report of torture un<l 
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then think yourself if these people can go that far and how hard it is for them 
tu make something up. csp<:tially after mHng modem technolugy and 
making fake stamp. passports, documents, and by having computer hackers 
linking me and my personal infonnation lo terrorist organi7.ations, etc. I 
afftnn these·are my words and the truth as I kno·w :t. 

Personal Representative. thank you. 

PERSONAL REP: There is one additional statement . Sir. 

PRESIDENT: 

DETA1NEI:.: 

PRESIDENT: 

Okay. Before we continue, I have a question. The title of this document 
says it was taken on March 2007. There's no spedie date. And then at the 
end, it was certified as dated the I s•h of April, whil h I would assume, 
correct me if! am wrong. that's the date it was fin<.illy agreed by yourself, 
Mister KHAN. that this was accurately what you h.id evidently provided in 
\\Tilten form some time in March. Is that correct? 

Step by step. Eventually I added a lot of things. \.1ostly recently I add the 
last part. even the summaries itself. a few days ago All together, yes. J just 
signed today. 

Understand. There arc some references to specific days that you were 
making the statement and it was unclear to me wha: date that was in-March 
or-- or April. so. I understand now. thank you very much. Personal 
Representative. there's ~mother document? 

PERSONAi. REP: That is correct. Exhibit D-8, excuse me. Exhibit D-h, the photo of MAJID 
KHAN's daughter. The back of the photo reads, my daughter--

PRESJDENT: Excuse me just a moment. I have that in front of me now. thank you. 

PERSONAL REP· To repeat, the back of the photo reads, my daughter tv1ANAAL. she is three 
years and three months old in this picture. She is my only daughter, but I 
never even talk to her. Your decision today may not only affect my lite, but 
also 01hers too. So please be careful. 

PRESIUENT: Is there anything else? 

DET A!NEE. I would like Lo have that summary as well. to read 11 i r possible. 

PRESIDENT: Docs it contain the same infonnation that was just provided? 

DETAfNEE: I think there's something, just a few lines may not be. Ifs just a couple of 
pages. f Dcuunce is searching for document. I 

PRESIDENT: I!' tlus a three-page document. Exhibit D-c? 
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Yes, Sir D-c. It's real!~·. it 's- 11 's ah- it's right 10 the point and it 
actually, the whole report doesn't tell you for how long. for how long l was 
in thaL I will certainly appreciate your allowance: n's only really short and 
it's only a couple uf ~g.c~. If pu!>siblc. if not· · 

I'm willing to hear it. but I'd like to a'ik the other 1 ribunaJ Members if they 
need a break at this time. 

llndicatcd no.J 

Okay. We' ll take the time to have it read in, pleas\'. Personal 
Representative. if you will. 

PERSONAi. REP. Just to reiterate. there are pomts in the oral sumrnaiy that nre not contained 
in the written summary. So the written report that was just read. there arc 
additional points in tbc in the oral siatement. fSCI: J. 

PRESIDENT: 

PERSONAL REP· 

Y cs. I am looking forward to b~uing those. yes. 

Exhibit 0-c. MAJIO KHAN Ord.I Statement of Torture for Combatant 
Status Review Tribunal taken Marchi April 2007 b~ PRJ. Mister President 
and Members of the Combatant Status Rc:\·icw Trihunal. thank you for 
letting me make a statement regarding th~ tonure I received after my 
kidnapping on the night uf S March 2003 

(b)(3) NatSecAct 

On S March 2003 my brother MOHAMMED. sister-in-law. two-month-old 
niece. :ind I were kidnap d from my brolhcr's apartment by Pakistanis 

without an· 
mcst warrant. 

In March 2003, I was hooded and the guftlds punch1.-d and slapped on my 
face while I was hooded. Additionally. I wus poorlv !rented und humiliated. 

In April of 2003. I wa.c; poorly treated again. menta'ly tortured. They 
cursed. made fun ofmc. questioned my dignity. anti they muc.le me sit on 
one ch:m without sleep for three straight day~ 

In May 2003. I was dipped in a 1uh of ice water and made ltl stand for three 
straight days.. bun naked, and then every rcw houri; they would throw ice 
water on me and rum on a fan blowmg directly on me l:.vcn womm were 
watching the whole uung, 

In July 2003. I was forced to stand for seven straight days 1n a pitch dark 
room. I was forced to urinate and defecate while standing. During this time 

' S1:nul1uncou.' Communicauion ln1errup1fon 
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I was water tortured again, again butt naked. Addiuonally. women 
intenogated me and I was constantly bcinH biucn by mosquitoes and bugs. 

All together f was locked in a pitched darl> room for approximately four 
weeks without toilet paper. without blanket and pillow, and my hands and 
fi:ct were shackled the whole time. 

for eight to nine months. in <.me cell withvut light. without watch. 
without toilet scat. wllhtHll shower in cell. without h~ater or air 
com.litioning, and without i;oaP- etc. 

In three years I never saw SWllight except for a few hours all together. 

for seven days a week for fourteen months, m~ eg~ were either chained or 
shackle · n · s n. 

After three and a half years, I Jim1lly ~t my own shower in my cell. here in 
Cuba 

I am practically Mind without my glasses. I finallx •ot glasses after two and 
half years. 

For the past four years, I have hcc:n in solitary confinement. 

They took pictures of me naked. 

In the prison, I spent one month in a cell .:II together where one of 
my hand:s was cuffed to a ring embedded in the wal: I wasn't able to stand 
s1ruight. wulk.. nor 1:ould change side:; whil<: sleeping. 

In they handcuffed me to the ba1:k of th<: Lhair and wrapped duct 
t~c around my body and chai and th\_:)' overdosed me for more than 
eiRhteen hours strai~ht. 

They forcefully shaved my bcaid. "Ibis even happened at Guantanamo Bay, 
Cuba. 

In . the doctor pul a regular si1.c h()SC in my rcl.:tum and turned on 
the water. lbis wa~ done to malu: me break my hunger strike 

For weeks, I was froien to death in an extremely co1d cell. 

After my arrest, Allah blessed me with only one beautiful daughter, but I 
have s1i ll hcen unahle to talk to her. 

Since my arrival at Guantanamo Bay f have been without communal 
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recreation for eleven weeks all together. 

r have had my beard forcibly shaven twice:. 

On two occasions I choed-- chewed my artery and rhrec times they have 
made me wear the prOtt!Ctivc suicide prevention sml)ck for days. 

For three weeks. I was without basic. inct'otiw. or .:omforl irems. 

For 11inc weeks. I was without incentive or comfort items. 

Four weeks without sunlight and fresh air. 

Four weeks straight I wenl on hunger strike and los: twenty-live pounds. 
They put nine hags oi IVs of sodium, pota-;sium, and glucose miic forcibly 
in my arm. It left big bruises on my arms for week~. I was threatened by 
the medic with nose focding where they would strap me in a special chair 
that allows nose-- no movement at all-· al all for m1Jre than ten straight 
hours each feeding. 

·nierc arc many more abuses. Please read tort-- the report of torture lhal my 
l'crsonal Representatiw has provided to the Board. My statements arc 
I 00% trw.:.. I can take a lie detector test and I tried ro prove in my reports 
from tile fact that these statements are I 00% true. I affirm these are my 
words and the truth as I know it. 

Mister President, the questions that l wrote 10 my v. itnesses, at some point if 
you allow that. I want that to be rcadcd because thc->e other questions are 
different from what you guys asked. 

In that case I will be reading them ah-- we will be rt·ading them in written 
form. The mailers regarding your witnesses have been pre\ iously addressed 
by myself. Making sure that they are contacted and known of your request, 
it's all been matters I have addressed previously. C..:rtamly we'll consider 
those questions as well as the responses that we ha'e received today. 
Anything el.:;e. Personal Representative? 

PERSONAL REP: No. Sir. 

PRESIDENT: 

DETAlNEE: 

Very well. At this point I would like to take a rece~-;. Wc'ye been provided 
considerable amount of written material lo review. We are going to be in 
this building for a little bit of time. l'rn going to ask that the Detention 
Authorities give you a comfort break as well, Mister KHA;-,.. 

Okay. [Spoken in a very low voice.) 
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We will reconvene after we've completed this and depending on other 
matter.; regarding lunch. we will lel you know as snon as possible. 1 hope 
that we can reconvene shortly. Recorder. please note the date and time of 
when we will go into recess. 

The time is 10:49. The date is 15 April 2007. This Tribunal is now in 
recess. rAll personnel depart the room.I 

All rise. [All personnel return into the room at 13 :~ 8. I 

This hearing will come to order. Please be seated. Mister !viAJID KHAN, 
good afternoon. 

Good afternoon, Sir. 

Excuse me. Lclcars throat.] We recessed to rcvic~ all, excuse me. 10 rend 
all the unclassified documents nnd evidence tl1a1 was provided to us earlier. 
Thank you for allowing us time to read that carefully. We now are going to 
resume our bearing process by addressing some questions and answers to 
you, <Jnd then we'll be able to complcle this sessioli Okay, Personal 
Representative. do you have any questions for Mister KHAN? 

PFRSONJ\L REP: No, Sir. 

PR.ESmENT: 

RECORDER: 

PRESlDENT: 

RECORDER: 

PRESIDENT: 

Okay. Recorder, do you have any questions for the Detainee? 

No, Sir. I have a comment from the t.-arlicr procee<1ing. Would you like me 
to make that now or save it? 

It would be appropriate to make that-- address that issue right now. 

Yes, Sir. I'd just like to note for the record that du1 ing the previous 
proceeding a note was made regarding the earlier, an earlier version of the 
l :nclassified Summary; reforences was made to it. l'hc current version is 
dated 28 March 2007. The difference in the two versions 1s simply a 
wording in lhc definition of enemy combatant. The earlier version says an 
individual who is part of or supporting the Taliban M al Qaida forces and 
the 2& March 2007. current version says that an ind1vidunl who is part of or 
supponing Taliban or al Qaida forces. That's all. thank you. 

There 's a minor wording change, the change ofjus: deleting the word "the" 
in front of Taliban. Thank you for that administrative comment. [Reffering 
to the Detainee.] I believe the Tribunal Members. with me. have questions 
for you. 
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Mister KllAK. l have one question. In Mister SAll-ULl.AH PARACHA·s 
statement he said that yC1u were mtroduel!d to him h}· Mister AMMAR AL 
BALUCHI. Whal did you.. what was yow dealing with Mister BALUCH1? 

I am not at- I can'! ansv.-er that in this ah-- under the c1reumslanecs. I'm 
not m position to tell you exactly what my association with that [luy. And 
did you say that ht." call me? What wa.'\ th1: qucstiu1. again? I'm sorry. 

Mister SAIFULLAH PARACHA hai; stated in his. 1n his witness statement 
or his-· 

In his testimony r~ 

-docwm:ntation that you were introduced to him b) 1\ MMAR AL 
Bl\ l.UCH I. 

1\ll I can tell you that the person. whoever it 1s. that. th1ll I wus introduced to 
him, in my opinion. that h(' is not al Qaida. he's not ratiban, or associate 
forces who may be a threat to United States. And that's all I have to say 
about this person. Other than. I can ·t comment. <ind how do I know this 
person. 

Alright. 

Mister KHAN. I have two questions rhe first IS to clarity something you 
said in your rebuttal concerning paragraph G and H about visiting your new 
wife and family in Pakistan. and your tr'Jvcl docum~n1s for return to the 
United States expired. Can you clarify the reuson '~hy you were trying to 
renew those documents? 

Ah-- which !looking through papers.I The point I \\:IS trying to make there 
is that. that's for sure lha1 I was trying to get that ah·· ah--travcl document 
hack. but the point 1 was trying to mnkc is ah·· the "nc thing is for sure, that 
I was not going 10 travel 1111 that-· with.thnt specific •ntvel d(lC11mcn1 There 
could be other things. other options you could do. you could do with that 
travel document. 1hm might be not lcgDI or legal. I'm not sure about that. 
but the point I was II)'ing to make there is lhal, one 1hin~ I can pmm1~c you, 
that I was not going to trovcl, !ravel on that specific travel document. Ah·· 
since: I let it. myself. l'Xpirc in l)ecembcr 2S'h, I was m Pakistan and know it 
was going to expire and I had made my mind that ah. that I W1L'\ not going to 
go back to States. And at that. <it some point in my 11me, some time in-­
some lime in·· ah·-· f Detninee appears 10 be getung contused or 
experiencing an."<iety.] 

Take your time. 
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Some time in life. I made a decision that, there wen· times that I wanted to 
be citii'en of the United States and there was times that I thought that I was 
done with Uniied States. And I left it; I let it expirt'. And then, as you said, 
in the bottom it $ays that I was there-- there couldn't be. let me think, I don't 
have the correct words 'cause I wrote it tl1is morning. Could it be that I was 
trying to get this document for refugee or stuff like that? I think I made the 
statement. there are other things that you can do tov. with that travel 
document other than just, just traveling back to Unucd States. So the point l 
wa'i trying to make there is that, one thing is for sun.:, I was not going to 
travel with that specific travel documcnL And 1 cru: 't talk about in-depth 
that-- what was my other inicntion for that l think •hat not rdevant to aJ1-­
in my opinion, to enemy combatant defi nition, caust! I had not intention to 
use it for Talihan. al Qaida, or associate forces to maybe engage against 
United States. Sol don·1 be ablt: lo answer that. That's one of the reasons I 
can't talk in-deptl1 about it. I can prob-- all tam saying, the point that I was 
trying to make there is that l was not going to travel on that specific travel 
document. That is for l 00% sure. Ah-- Y ch. thal'!> all I have to ~'a) about 
it. 

So if 1 understand what you just said. you're clari fying that you wanted to 
renew the travel document, but you were not going to travel back using that 
documentation once it had been renewed. 

Yes. Ma'am. And then if it couldn't be-- I was try111g to give you another 
option. A person can use it for other reasons. maybl! legal or illegal. It has 
nothing to do with ah-· it could be a fraud or something like that. But it has 
nothing to do with enemy definition. Go ahead. [Member waiting to 
spcak.J 

But what your t.ruc intcnl1on was would be relevant because you're giving 
us a hypothetical. and I was wondering what the re::l intent was. So if you 
were not going to travel back with that documcntathin. can you tell us the 
specific purpose you intended to use it for? 

·111c specific purptlSe was !hat, as I said there. there arc a lot of refugees out 
there, in Pakistan who are desperate. who need help And I could use that-­
I just don' t want to talk a- l can't. I can't give you ' pecific person for some 
reasons. It could be. I don·1 wnnt to endanger his lite or it could be either a 
person or individual group, that I could give it to the refugees. And I was 
hoping t:hcy could manipulate this docwncnt and th1.:y can travel back to 
States and then they could apply for asylum there. Just like. like I used, my 
whole family used this kind of passport or travel document lo go back to 
State first and once we in Stale, we can apply for asvlwn and for refugee 
status. So, since I made up my mind that I'm not gc•ing hack co, I'm not 
going back. I'm not gonna go back to States, then I thought I might as well 
use this to help some desperote people who I belicwd. in my opinion, were 
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rcfug<.-es like my motht.-r and so forth. And. but I c.m't really talk abou1 
~-pccitic names that I was going lo give out to ·cau:-c 11 may endanger their 
life. 

Okay. thank you. Mister KHAN. l have one othcr ,1uestion to clorify 
something you stated in this~. conc<.'fTling pnrnfroph J-1 which starts on 
page fou r of your rebuttal. 

Pugc four. paragraph i? 

Yes. it !>1arts on page four paragraph i. but if you !Cink on pngt.' live in the 
section where you discuss to Mister UZAIR havini; admitted that you 
wanted 10 loan him money but you did not loan him money, so 1here was no 
hann. The question I wanted to ask you was to clan fr whether you had 
W<Ullcd or intended to loan him money. but the Joni' did not [SCI. Detainee 
said something inaudible.) the transact ion did not c:ike place. 

ActuaJly ah·· when I say UZAIR himself admitted ·hat. I wamed·- what 
actually I'm trying tu- maybe it's some bad Englhh. I was 11ying- I ·was·· I 
was 1rying to point C!Ut lbc ac10al word in that, in th.11 paragraph. He said I 
wam iL not that I said I want it. What I'm trying le> prove it that the enemy 
combatant definition doesn't say anything about a person \\ant to become 
Talib:m or a person '"'1Ilted to help. h just claims that a person was 
associated or something like that And I'm tryin~ tu clanfy that, that I had 
no imcntion whatsoever, ·cause it just that I come hringing that statement 
from paragraph and-and--and··and challenging tha:. that specific word. 
whether ii frts the definition of enemy combatant I-or myself. I never 
wanted to give any kind of money to IJZAIR or an~ al Qaida organization or 
whatsoc,-cr. There's no. "I want it." [Quotes inse11cd due to emphasis on. I 
want it) I juS1. l'm bringing his statements to makt point. 

I think you"H: then clarified what I found a little confusing near the top of 
page five. You said you had never loaned any morn:y, meaning there was 
no hami. And I wanted to clarify whether you hue.I .-onvcrsations to intend 
lo loan the money or try to loun the money. lt'sJ llS' thut the transaction did 
not take place. 

Yes. I chink. if you read UZAIR transcript. and I ju~t myself was reading it. 
and he. himself said there was no. no conversation hctwccn me and him and 
his father about any money And-

I did rcud that and I wantc..-d to clanfy what your vcr.ion oflhc facts were 
since lhis paragraph docs not specify what you say Jbout whether lherc were 
any conversations or mlcnt to loan money Your rchuual merely says you 
did not loan the money. So I wan<cd to clarify-

whether there were intentions-
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·t•r conversa1ions-· your sta1emco1aboul1h:11 vcrsu" Mister PARACHA 's 
~Latcmem. 

Lcl me- I dido 't make myself dear 1hcrc 1ha1 I want to make: clear now. 
There were no in1en1fon or conversation al all. frorr my side as well. 

Thank )'OU. 

First of all, I'd like to ask if rite statemenls that you made to your PR during 
the course of preparing for this Tribunal, as well as the writttm documents 
that you have provided to us, were any of those, were all of those provided 
voluntarily by yoursdJ? Were there any threats n:garding submining or 1101 
submitting somelhing for consideration here today'' 

The only thing I say that for-- when my l'R lirs1 arr•vcd, J •• 1 had dedlfc nol 
to attend the: Tribunal at all. And month pa~~cd 'ca:.isc l 1hought that 
l'ribunnl itself is a game. I think 1hat it was a setup ·cause 1he kind of 
questions I had, l thought it was a trap to make me NIY things. Even when I 
was going 11\rough this process. I wa.'> unc<'mfonabk I was like, 1hi.; is jus1 
a game: Bui more I talk to my PR. I rcaJii'e, may~ 1t 1s 1mportan1 an my 
hfe. Maybe it's very imponant I didn't know that The more I talk 10 my 
PR. then I rcaJize. you know. it will affect a lot of J>l"Ople or myself. So Lhen 
I start giving a lot things voluntarily and ah--but only thing. I as said i1 my 
statement that I wanted \\oTlle in llrdu becau~ I can txpress myself much 
belier this way. Still, I know Engli~h as a second language. ns you know, 
but my PR had me translate everything in English and had me write 
everything in English. so I just, I didn't feel very c<'mfonahlc aboul i1. And 
so. ull I ha\!c 10 say that. when I was speaking-- ac111ally I speak very finely, 
but when it com~ ro writing. it's prclly bad. You''c: probably seen it. So I 
wasn't very comfortable expressing things in writinl(. So that's·· yes. I 
pretty much volunteered everything I wrote. There was no lhrcal, no coerce. 
l'hcrc·~ only one 1hing 1ha1 I have to say; ii the trawl document. In my 

opinion, I never ask for travel document. I ni::ver-- 1here had 10 be some 
kind of misunderstanding between me nnd him. And next dny he came, we 
hnvc uskcd for evidence in 1hat travel document. And J don'1 say, I don't 
see any rea:son for lravcl document m 1his whole thing. So I refused ii next 
day. And that 's the only one thing I can think of thu1 was not appropriate. 

Very well. I understand on that last point 1na1 no·- none of those: travel 
documents were submincd by yourself and ccnainl~ I believe, as we know 
here today, the Recorder didn't submit any of those tor our consideration. 
~o those were pro'>1dcd as a request tha1 I 1hought came from you. bul a1 this 
point. we don't have those 

Ille only thing I was going 10 add. I don't want to g1\'e you 1hc impression 
that I am hiding anything. 'Cause whatever we taJkt'd aboul. I. even good or 
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bad, my PR used it. l just thought maybe you had a feeling that 1 had a 
travel <l<Jcumt:m hiding or something hidden ahout :t. There's nothing 
hidden, nothing to hide. So. ~ I just wanted to make that clear. 

I undt:rsum<l your point And I do understand that English is your second 
language, and we have reviewt:d carefully everything you provided and I 
know you've had a discourse regarding every one tif those documents with 
your Personal Representative. And we believe that they are very complete 
and where we do have questions. we have an opporhtnity gel your input on 
that. So thank you very much. In your Exhibit 0-1-.. regarding the 
treatments 1hat you had while you were in custody, :twas rather dc1ailcd and 
I understand that was probably difficult for you to present to us. Rut the 
question I have has to do with anything that you did say while, enduring 
those times, in specifically. I think, page seven, said that you didn't 
cooperate. In fact. I believe it said "since l was innocent and didn't know 
anything" you refused to look at pictures or cooperate. That's the only real 
reference I can find in that your document where yC\u talked about things 
that you may have said during that period. What I would like to know is. 
were there any statements that you made during 1hat whole period that what 
you said was incorrect or incomplete or not true? And you can relate any of 
those cases? It does appear that there is at least onlv one place where you 
said you didn '1 cooperate. which means you didn 't orovidc any statements. 
But if you had providc..'<i statements. can you comment on the validity of the 
statement.s made during those conditions? 

There was always statement, 

Statements that you made. 
I b)(1) 

Statemem that I made. even written tb)(3) NatSecAct 

Understood. 

And there were s1a1cmcnls, juM like aficr seven day :hey were hnnging mt: 
and they sl!itl okay, if you warn some re51. write thi!-- r remember cxnctJy 
what I wrote on that day. 1 think it has to do with reentering the United 
States. "What were your intentions to us" they said Okay. we-- what they 
said to me was 1hat. af\cr six <lays, they said, I woulJ. you know, in this 
situation. like they said sit there. we're gonna leave you there and when we 
come back. this is what we want you, we want you to write; and there was a 
camera there. So they left me all alone. So I wrote whatever they told me 
ahead of time and then they started recording it. I came back-- and they 
came hack and they picked it up. Okay, ii looks good. And smcc then e 
decided-- decided. before I was just ah- Pakistani, 1.~ivc it to me as still 
ffnaudiblc) after that writinl! the~ made me pcrmarwnt terrorist or whatever 
it was. S from he "s-- e e·· he ' alwa s been 
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these statement~ Now I call it. even after torture and un·cooperating. 1 
mean. we call it 1onure, I '111--what--wha1 did I say there just--! am-it j ust 
made me co 1fused when you said coo rating, not coo~ ng. 

Well I was just using the terminology that you had in your statement where 
you said you-- you Ts6LJ did not cooperate. 

Actually, what aQ cned after-- after they stop torturing after When 
we went to there was mental torture rather than physical torture. 
There was a little torture but not to make what I used 10 hear J!COpleyelling 
<.1r screaming and hi:atmg up, ah-- to me nothing happened in as 
like physical torture type of thing. What they use;:d to could do. !inaudible 
the debriefer would cumc i:llld show the picture so a~ if I am voluntary 
looking at the pictures. rm cooperating with the--! think the debriefers were 
FUI people or whatever thc--was not CIA. They 'h>uld come everyday to 
try to show you pictw-e and ask for intelligence. \\'hen I say that J didn ' t 
cooperate 'cause I didn't want to give any intelligence. 'cause I didn ' t have 
any iniclligencc. They would show me Uzbekistan pict\lrcs, Afghani 
pictures, Taliban pictures. and 1 go. like. lhis is ri 1culous. I don't know 
anything. So, I got frustrated for a couple of months and then I said if you 
want 10 torture me, 1or1urc me, bm I am not going t•) look at any more 
pictures. And then alter I rcfu.i;cd to cooperate witl· the debriefers. That's 
what 1 mean. Now. during that statement, ah-- dunng that lime. 1 don't--! 
don't recall I make any statement. Ah·ah-- that can be used against me. 
Ah--therc: may bc--can--cven at 1hat time, you know. wha1 I was told, you 
have feeling you want 10 keep same story. Were y1•u married in Karachi or 
Islamabad or Kabul, after torture. But if it changes after three years and 
they're gonna 5ay '' !Jhh, after tw(1 years you come •n with this new :;tuff, 
then you must be hiding something else.'' So just put you in a bad spot. So 
even alter that, if :iomeonc had asked me about it, I would have still keep the 
snmc story <10 they can 't come tomorrow. well after :hrcc years you come in 
with this new infonnation. then you must be hiding something else. So 
th11t' s-- th1tt':1 another way of looking at it. Yes.·- i:'s very hard to explain 
what I've been thrnugh und I uy lo make the statemcnl whut I make in 

But if you keep the same. you-- chances arc thc:y won't tortu e you. 
Wherever you go. you just make sure y1.1u keep the ~amc statement. 

Well. and I'd like to ask ahcmt those statements. \\ere those statements true 
or incorrect? 

Definitely not true. 

l11at's all I am looking for anu-ts<.:JJ. 

Okay.f~ 
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-first direct statement on that. 

Ocfimtcly not true. Most of the stutT. yes. 

Very well. Okay. that completes rhc questions I hao J will make nn-a 
s1atcmcn1 hc.-rc regarding what we· vc: heard here today. Ah· What you have 
told us will he included in the record. obviously. \\!!'II also be reported to 
nppropria1e authorities for any invc.'Stigation that's m.'Ccssal)· As you know, 
we will carefully consider what you have said to us today, ns we make our 
determination regarding your enemy comhatant stat.is. (Wei consider this a 
very impon.ant matter. You've ht:ard u~ take our oath and ah·· you know 
we won't ah-- consider these-- this evidence that you provided as well as we 
received. vt:ry carefully. I Tribunal President's post-hearing nore: The 
pn•i·ious sentence is a direct trunscripr of my statcnwnr; lwwevcr. Ir is 
incomp/l!tc and disjointed a~ I uu~mpti:d to trans111on to receiving the 
Detainee '.f final stutemenJ. As directly .~lated pre\•i1•usfy. I intended to 
rc1terau: tlra/ the Tribunal would carefully considc' the Detainee'.~ 
statements I At this point in lhc hcnring, we've rccl·1ved all the unch1ssificd 
inrormation fDetamee aclmowlc<lgcs with ··ah ha "I and, ah. we're no"' 
about to complete this portion by proviJing you an 11pportunity to provide a 
final statement. Would you like to make a final statement at lhts umc'? 

I have few questions or what WC taJkcd about today 

Okay. 

Ah· 

Ask your questions. Arc they-· go ahead. please. 

Ah ·- so you said there's one of my hrothcr. l ask for MOHAM·. 
MAHMOOD, MOHAMMAD. Al IMED KHAN, and ah you said tJ1at one 
l1f my hrother wasn't able to make a statement. And were you talking about 
paragraph A or paragraph J) in Summary ofEvidcm.c. 

Where are you at? [Referring to Summary of Evi<lcncc.J 

lkcausc we hoth. we don't know who made. what e~actly· 

It is uct11ally referring to paragraph A 

Okay. If you were referring to paragraph/\. then al• · I'd like to point that 
out that the question ahout one of my brother has C\'cr made a statcmem 
about me hcing mvolved with al Qaeda, I think my f.t1hcr in his statement, 
Al.I KHAN. be made it clear that-· "because now I'm told by tbc military 
that my son wants to know whether I said in March ~00'\ that he hccame 
very religious and developt.1:1 anti-American feeling' And whether one of 
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my other son said MAJ)[) might he involved with al ()ait.la." So basically 
he already answered the paragraph A in it. So cvcn--cven that brother didn't 
make it, and there's a statcmclll anachc<l to it, didn · t make up here, so they 
should be-- J don't feel that we need his statement hccausc my father took 
care of it. Another thing is n. ah-- I was wondcrinr. if-- if-- if you k.now that 
Dis talking about, I think it docsn 't fit the definition of enemy combatant 
itself because it's clear it doesn't fit the definition itself. But anyway, when 
it's talking aboul Dctaincc's residence, I mean my residence, now arc they · 
talking about Baltimore or-- or- or-- or ah-- Pakist:.in. Karachi? 'Cause I 
lived in both place. 

As you can see. this is what we know: the same thing you know at this 
poim. So, we will have to consider that question al'cr we receive all of the 
information. Again, this is a unclassified Summa!} or Evidence and this is 
all we know about this at this point. 

So. would it be appropriate statement to make that-that D itself, let"s just 
say, ah I think I refuted pretty goo<l with every sing!e paragraph, all the 
witnesses. The D, I can't refute hccause I don't km>w. To me-- I just can't 
know What you don't know, you can't refute. So. D itself can make me 
enemy comhatam. if they're right: just only D itscll If I refu1c all 
successfully, let us say, and D rm worried aboul twcause I don't know. 
And it's just--it 's up to you. With D itself. w11l maJ...e me an enemy 
combatant? 

I can' 1 answer that at this point. 

Okay.~ 

We have not received all information: we have not gone into deliberation. 
We--1 certainly understand your point very well tha: you provided in your 
wrillen statement. your oral statement a<; well, regarding thal matter. We 
will consider that as we look at that information in 11s content. Thank you. 

Last--last question is ah·- actually there was--therc was some comments 
made in that paragraph and me and PR talk about it ;1nd it was 
inappropriate--un-appropriatc to bring it up. In paragraph f. Exhibit 0-d. 
page number four-

Oh. I need to look at tha1. excuse me just a moment Okay. please continue. 

And ah-- when I talk about I've never been to /\fghJ.Ilistan and I never met 
UBL. I cannot possibly be member ofal Qaida. I admit I can't prove I am 
not al Qaida. It is very difficult to prove thut sometme is not nl Quidu. Now 
lhcre was few more sentence in which me and PR decided may not he very 
appropriate to ask. but this is a very important qucstmn I need 10 ask you. 
Let's just say someone claims that the Board Memhcr arc themselves al 
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Qaida. And if you wcrc--if you were in my shoes, I would like Lo know thaL 
how can you prove it. Lhat you yourself an~ not al (,laida? And if you can't, 
then I can't either. And if you can. then please let me know 'cause I will 
follow L11e same process to prove that I am not al Qaida. That wa.<; my 
qut:stion. 

Sorry. I may have lost Llic question in there. 

If :mmcone bdievt:s that you're, the Board Member . of al Qaida and you arc 
in my shoes and you ought to prove, iet us say you ~ay I can't prove it, then 
I can't either. And let" s say that you can prove it. !"hen I would like lo 
know how can you prove it to anyone, anyone m the world 'cause there's a 
Board Member of this CSRT arc not al Qaida. So 1 can follow snmc 
process. 

Well, you arc following that process. In a sense that evidence is being 
provided lo these three Members, myself and the t\\O Members ne.lCt to me 
And we will look at all of the evidence provided, in..:Juding testimony and 
information you wish to provide and comment on. We recognize this may 
have been the first time that you've had an opportunity to comment on--on 
such mancrs. That is our job. We will determine that. based upon the 
evidence provided 10 us. Just what's provided to u~ here. There's probably 
a lot of other things out there regarding yourself as a detained person, but 
only certain things are provided to us. !"he things, as you read from the 
unclassified Summary of E videncc R ·I. that the government believes makes 
you fit the definition of an enemy combatant. So. if the reverse happened, a 
Board. an independent group of officers that have n,11 been part of your 
detention or your interrogation are now have been diarged to do our 
responsibility , our duty We make the decision based upon the evidence 
provided to us, just the three officers here. The ma1ority vote dctennines 
y<1ur enemy combatant status. 

Okay. I don't have any comments to make. I said whatever I wanted to say. 
These are the qui::stions and the answers. 

Very well. Thank you. 

Thank you. 

So that concludes your, your final statement') 

Yes. Sir. 

I have some additional infonnalion I'd like to ~hare with you, to conclude 
this hearing. 
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CLOSING UNCLASSIFIED SESSION 

All unclassified evidence having been provided to this Tribunal. this 
Tribunal has concluded its open session. Mister M. \JlD KHAN, you will he 
notified of the Tribunal decision upon completion t'rthc review of these 
proceedings by the Combatant Status Review Tribunal convening authority 
in Washington. D.C. If the Tribunal determines that you should not be 
classified as a enc--as an em:my combatant, you wi·I be released to your 
home country as soon as arrangements can be mad1• If the Tribunal 
dctennincs that you are classified as an enemy combatant you may be 
eligible for an Administrative Review Board hearing at a future date. The 
Administrative Review Board will make an assessment of whether there arc 
continued reasons to hdicvc that you pose a threat 10 the Uniti:d States or its 
coalition partners in the ongoing armed conflict agamst terrorist 
organi7.ations such as al Qaida and its affiliates and supporters or whether 
there arc other factors bearing upon the need for continued detention. You 
will have the opportunity to be heard and to present relevant infonnation to 
the Admm1strativc Review Board. You can present infonnation from your 
family and fnends that might help you at the Board. You arc encouraged to 
contact them as soon a" possible to begin to gather mfonna1iun Lhat may 
help you. A military officer will be assigned at a later date to assist you in 
the Administrative Review Board process. "Jbank you very much for 
participating with us today. J appreciate your. your understanding as U1is is 
a lengthy process, and I appreciate your continued cooperation with 
detention authorities while you arc in detention. 

ADJOURN OPEN SESSION 

The open session of this Trihunal hearmg 1s adjourned. Good afternoon. 

The time is 14: I 0; the date is 15 April 2007. All rise. 

AUTHENTICATION 

I certif)- the material conl8incd in thi$ transcript is a true and accuratt: verbatim rendering of the 
testimony during the Combatant Status Review Tribunal of ISN I 0020. 
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